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2.ELDE NOTER 
GARANTİSİ…

İZSU Genel Müdürlüğü’ne bağlı ekipler sudaki oksijen miktarının
artırılması için pompalarla denizden çektikleri suları püskürtüyor 

KARŞIYAKA Belediyesi’nin,
İmbatlı Mahallesi’ne
kazandırdığı parka, 25
yıllık hizmetleriyle ‘efsane
muhtar’ olarak anılan
merhum İsmail Taşkıran’ın
adı verildi. � 7’de

GEÇİCİ TEDBİR

MHPİzmir Milletvekili Tamer
Osmanağaoğlu, ilçe ziyaretlerinde edindiği
izlenimleri basınla paylaşırken, birçok
sorunun çözüm beklediğini söyledi.
Osmanağaoğlu, “İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin sorumluluk sahasına giren
birçok sorun yıllardır çözülmedi” dedi. � 4’te

İKİNCİ el motorlu kara taşıtlarının alış ve
satış sürecinde yeni dönem

başladı. Ticaret
Bakanlığı ve
Türkiye Noterler

Birliği tarafından
geliştirilen sistemde bankadan

Güvenli Ödeme Sistemi kullanılacak ve
bu uygulama zorunlu hale gelecek. �5’te

Osmanağaoğlu:
Sorun diz boyu 

TRAMVAYLAR, şehir içi
ulaşımda önemli bir rol
oynarken, bu hizmetin
emekçilerinin yaşam koşulları
sorun haline geldi. İşçiler, kışın
konteynerde yaşamanın
zorluğuna dikkati çekti. � 3’te

Karabağlar’da
ahilik zirvesi 

‘OVP CİDDİYE ALINMADI’

‘ALTINI TAVSİYE ETTİK’

YENİ SİSTEM GELDİ

SONdönemde altında yaşanan yükselişi
beklediklerini söyleyen İzmir Kuyumcular Odası
Başkanı Murat Kurtuluş Buyrukçu, “Altının her
zaman güvenilir bir yatırım aracı olduğunu
söylüyorduk. Banka faizleri ve borsa tarzı
yatırımlardan öte fiziki altına yönelmelerini tavsiye
ettik. Bundan sonrası için de aynı şey geçerli. Yılın
son ayına kadar yükseliş trendinin devam
edeceğini düşünüyoruz. Faiz parasıyla geçinen,
çalışmayan ve üretmeyen toplum olmaktansa
fiziki yatırım araçlarıyla çalışan üretim toplumunu
tavsiye ediyorum” diye konuştu.  � 5’te

GEÇİCİ bir tedbir olarak yürütülen çalışmada
yüzeye çıkan ölü balıklar ekipler tarafından
temizleniyor. İzmir Körfezi Bilim Kurulu üyesi
ve Manisa Celal Bayar Üniversitesi’nden Prof.
Dr. Ergün Taşkın halen arıtılmadan Körfez’e
giren atıkların olduğunu belirterek, “Körfez’e
karasal girdinin mutlaka önüne geçilmesi
gerekiyor. Aksi halde geçici" dedi. � 3’te

FUARDA sergilenen inovatif ürünler, evcil
hayvan sahiplerinin büyük ilgisini çekti
ve sektörde yenilikçi çözümler
sunarak fark yaratmayı
hedefleyen firmalar,
işbirliği fırsatlarını
değerlendirme şansı
buldu. Ziggydog
Operations Manager
Gürhan Abak, kedi ve
köpekler için tasarlanan
şık ve rahat giysilerin

büyük ilgi gördüğünü belirtti. "Evcil
hayvan sahiplerine, patili dostları için

özel tasarlanmış giysilerle
moda dünyasının kapılarını

açıyoruz. Ürünlerimizi,
sevimli dostlarımızın
konforunu ön planda
tutarak tasarladık"
diye konuştu. Fuar
İzmir’deki fuar 28
Eylül akşamına kadar

sürecek. �9’da
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CHP İzmir Milletvekili Sevda Erdan
Kılıç, “Gerçek beka sorunumuz şu anda
gençlerimizin suç ve şiddet sarmalında
olmalarıdır” diyerek, TBMM’ye
araştırma önergesi sundu.  �4’te

HALE TOK SAVAŞER

hale.tok@finansalpusula.com

Kapasite kullanım oranı
nereye gidiyor? 
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YUNUS KARAKAYA

haberci36@gmail.com

Osman Gökçek, ne
mesaj vermek istedi? 
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KARABAĞLARBelediye Başkanı Helil Kınay,
37. Ahilik Haftası etkinlikleri kapsamında
oda başkanları ve esnaf temsilcileriyle
buluştu. Kınay, “Bugün unutulmuş
gelenekleri gün yüzüne çıkarmak ve sohbet
etmek için bir araya geldik” dedi. �6’da

“ÖLÜM KÖRFEZİ”NE CAN 
SUYU HAVALANDIRMASI 
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Bu hayat pahalılığında gelirinde artış yaşamayan vatandaş tasarrufun yollarını
ararken, uzmanlar yatırım için en doğru araç konusunda altını tavsiye ediyor

SONdönemde borsadaki düşüşün ardından Orta
Vadeli Program’da açıklanan Dolar ve Euro
beklentileri vatandaşın tasarruf politikasını da
gözden geçirmesine sebep oldu. OVP’nin
kamuoyunda çok fazla ciddiye alınmadığını aktaran
ekonomist Bülent Toptaş, “OVP’deki yeni planlar
içerisinde çok fazla tutarsızlık var. Enflasyonun
aşağıya çekildiği noktada maliye politikasının da
sıkı olması gerekiyor. Bu da harcamaların kısılması
anlamına geliyor. Döviz sabit tutulurken faizlerde
ortada. Bundan dolayı son dönemde Türk Lirası’nı
faizde bekletmek veya altın daha mantıklı” dedi. 

HEPSİ BİRER KÜLTÜR
ELÇİMİZ OLDULAR   

HAVVA CAN GÖKSU

Kaç yaşındayım? 
‘Ben üçüncü yaştayım’ 

ucuncu.yas.koclugu@gmail.com
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İZMİR’İNköklü ailelerinden ve kentin marka
gözlükçülerinden Baş Optik’in sahibi Necati
ve Berrin Ortabaş’ın oğlu Hasan Ortabaş
hayatını, Ersin ve Esen Kirazlı’nın biricik
kızları E.Ü. diş hekimlerinden Pelin Kirazlı ile
birleştirdi. İzmir Arena’da muhteşem bir
düğünle bir ömür mutluluğa kalpten imza
atan çifte, İzmir cemiyet hayatının önde gelen
isimleri, sevenleri ve aileleri katıldı.� 2’de

PET İZMİR fuarında, evcil hayvanlara yönelik moda,
beslenme ve temizlik ürünleri büyük ilgi görüyor...
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İZMİR’İN köklü ailelerinden 
ve kentin marka
gözlükçülerinden Baş Optik’in
sahibi Necati ve Berrin
Ortabaş’ın oğlu Hasan
Ortabaş, hayatını Ersin ve
Esen Kirazlı’nın biricik kızları
Ege Üniversitesi diş
hekimlerinden Pelin Kirazlı
ile birleştirdi. İzmir Arena’da
muhteşem bir düğünle bir
ömür mutluluğa kalpten
imza atan çifte, İzmir cemiyet
hayatının önde gelen isimleri,
sevenleri ve aileleri katıldı.
Çiçeği burnunda çift, balayına
Titanic Luxury Collection
Bodrum’a gitti. Ege Telgraf
ailesi olarak yeni evli çifte
mutluluklar diliyor; Ortabaş
ve Kirazlı Aileleri’ni 
tebrik ediyoruz…
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Ortabaş ve Kirazlı ailelerinin mutlu günü

BİR ÖMÜR MUTLULUĞA 
KALPTEN İMZA…
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İzmir Körfezi'nde 20 Ağustos'ta
Bayraklı'daki Turan Sahili'ne ölü
balıkların vurmasıyla gündeme
gelen çevre sorunu, Körfez’in farklı
kıyılarında devam ediyor. Pasaport
ve Konak iskeleleri arasındaki
dalgakıranın iç bölümünde
yoğunlaşan kirlilik nedeniyle son 3
günde çok
sayıda balığın
öldüğü
gözlendi.

Kötü
kokunun kent
merkezinde de
yoğun şekilde
hissedilmesi
tepkilere neden
oluyor.

İZSU Genel Müdürlüğü
tarafından bu bölgede sudaki
oksijen miktarının artırılması için
çalışma başlatıldı. Körfez’de deniz
dibi taramasında kullanılan Meltem
İzmir gemisi, pompalarla denizden
çektiği suyu püskürterek oksijen
oranını artırmaya çalışıyor. Geçici
bir tedbir olarak yürütülen çalışma
sonrası yüzeye çıkan ölü balıklar da
ekipler tarafından temizleniyor.
İzmir Körfezi Bilim Kurulu üyesi ve
Manisa Celal Bayar Üniversitesi
Mühendislik ve Doğa Bilimleri
Fakültesi Biyoloji Bölümü

Hidrobiyoloji Ana Bilim Dalı
Başkanı Prof. Dr. Ergün Taşkın da
halen arıtılmadan Körfez’e giren
atıkların olduğunu düşündüklerini
belirtti. Taşkın, "Biz yüzeye ve
kıyıya vuran balıkları gördük, dibe
çöken ve burada parçalanan
balıkları ve diğer canlıları

bilmiyoruz. O
yüzden bu
durum, hava
olaylarıyla
birlikte
Körfez’in güney
taraflarında da
gözlemlenebilir.
Körfez’e karasal
girdinin mutlaka
önüne geçilmesi

gerekmektedir. Aksi takdirde
alınan bütün önlemler geçici
olacaktır" dedi.

Öte yandan Ege Bölgesi Sanayi
Odası Yönetim Kurulu Başkanı
Ender Yorgancılar da İzmir
Körfezi'ndeki kirliliğe acil
müdahale edilmesi gerektiğini
belirtti. Sosyal medya hesabından
açıklama yapan Yorgancılar, "Bu
deniz kokusu İzmir'e yakışmıyor.
Teknolojinin bu kadar geliştiği
ortamda çözümü de olmalı ki var,
ne bekleniyor" ifadelerini kullandı.
(AA)

Hastalar için
maske uyarısı

Tramvay işçileri: Kış
gelmeden çözülmeli

Havaların soğumaya başlamasıyla
solunum yolu enfeksiyonu şikayetlerinde
artışlar yaşandığını söyleyen Prof. Dr.
Tuna Demirdal, alerjik bünyeye sahip
kişileri uyardı. Enfeksiyon sanılan ama
aslında alerjik kökenli olan hastalıkların
da arttığını anlatan Prof. Dr. Demirdal,
"Alerjik rinit ve sinüzit bu dönemde
sıklıkla görülüyor. Özellikle ilk ve
sonbaharda çeşitli bitkilerden çıkan
polenler alerjik zemini olan kişilerde
şikayetleri artırıyor. Bunlar enfeksiyon
kaynaklı değil ama enfeksiyon
sanılabiliyor" dedi. Havaların soğumaya
başlamasıyla kapalı ortamlarda daha fazla
vakit geçirildiğini söyleyen Prof. Dr. Tuna
Demirdal, pastane ve kıraathane gibi
sosyal ortamların kapalı olduğu için
mutlaka havalandırılması gerektiğini
belirtti. Bağışıklık sistemini güçlendirmek
için soğuktan ve rüzgarlı havalardan
korunmanın önemini anlatan Prof. Dr.
Demirdal, "Bulunduğumuz ortamda hasta
bir insan varsa hasta kişilerin maske
takıp, hastalığı yaymaması gerekir. Maske
çok sevimli bir şey değil. Pandemide de
insanlar maske takmaktan usandılar. Ama
hasta kişilerin başkalarına hastalık
bulaştırmaması için maske takmasını
öneriyoruz. Giyimlerine dikkat edip
soğuktan korunmalılar" diye konuştu.
Prof. Dr. Tuna Demirdal, korona virüsün
öldürücülük özelliğini kaybettiğini
belirterek, günümüzde sıklıkla influenza
ve soğuk algınlığı virüsleri ile
karşılaştıklarını söyledi. (DHA)

Türk Deniz Kuvvetleri ev
sahipliğinde, Mayın Filosu
Komutanlığı tarafından 20-29 Eylül
tarihleri arasında icra edilen
NUSRET-2024 Fiili Mayın
Harbi Davet
Tatbikatı’nın seçkin
gözlemci günü başladı.
Tatbikatı Deniz
Kuvvetleri Komutanı
Oramiral Ercüment
Tatlıoğlu, Kara Kuvvetleri
Komutanı Orgeneral Selçuk
Bayraktaroğlu, Hava Kuvvetleri
Komutanı Orgeneral Z. Cemal
Kadıoğlu TCG SANCAKTAR’da takip

etti. Tatbikat kapsamında, Hava
Kuvvetleri Komutanlığı C-130’dan 1
adet MK-25 Dip Eğitim Mayını

döktü. Daha sonra TCG Alanya
tarafından demirli mayın

ROV tarafından tespit
edildi. Demirli eğitim
mayını TCG Anamur
Mayın Harbi Dalgıçları

tarafından patlatılarak
imha edildi. Çok sığ su

Mayın Karşı Tedbir (MKT)
sahasında dalış ve Hafif Otonom
Sualtı Aracı (HOSA) faaliyetleri
yapıldı. Son olarak Taktik Pençe
Harekatı gerçekleştirildi. (AA-İHA)

NUSRET-2024 Tatbikatı’nda seçkin gözlemci günü 

Alsancak
Limanı’nda iddiaya
göre, mühendis
Doruk Yormaz (40)
idaresindeki binek
araç, manevra yaptığı
sırada denize düştü.
Araç vinç yardımıyla
denizden çıkarılırken,
durumu ağır olan
Yormaz, kaldırıldığı hastanede hayatını
kaybetti. Öte yandan, aracın denize
düştüğü anların güvenlik kamerası
görüntüsü ortaya çıkmıştı. Görüntüde,
sürücünün manevra yapmak istediği
anlarda aracın denize düştüğü yer
almıştı. (İHA)

Ege Üniversitesi
Ziraat Fakültesi
Peyzaj Mimarlığı
bölümü emekli
öğretim üyesi Prof.
Dr. Ümit Erdem için
Ziraat Fakültesi’nde
cenaze töreni
düzenlendi.  Feyzi
Önder Konferans
Salonu’nda gerçekleştirilen törene,
Ziraat Fakültesi yönetimi, odaların
temsilcileri, akademisyenler, Prof. Dr.
Erdem’in sevenleri, öğrencileri ve ailesi
katıldı. Prof. Dr. Erdem, Bornova Ali
Rıza Güven Camii'nde kılınan namazın
ardından Bornova Eski Mezarlığı’nda
toprağa verildi.  (Haber Merkezi)

Kaçak tütüncüler
yakayı ele verdi

Bir ihbarı değerlendiren Manisa
polisi, Salihli girişinde, S.F.S.'nin (35)
kullandığı kamyonu durdurdu.
Kamyondaki aramada ruhsatsız 1
tabanca, 20 mermi ile 12 palet halinde
toplam 3 ton 120 kilogram kıyılmış
kaçak tütün ele geçirildi. S.F.ZS.,
gözaltına alındı. Ardından düzenlenen
operasyonla şüpheliler M.Ö. (35), B.F.
(36), A.I. (42), A.E. (41) ve İ.Ö. (57) de
İzmir'de yakalanıp Salihli'ye getirilen
şüphelilerin sorgusu sürüyor. (DHA)
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Son manevrası
canına mal oldu

Doruk Yormaz

Ümit Erdem 

Ege’nin sevilen
hocasına veda

İzmir’de 23-29 Eylül
Demiryolu Haftası
kapsamında tramvay
işçileri, sorunlarını
gündeme getirdi. Çiğli
Ataşehir Kavşağı
durağındaki konteyner
dinlenme alanıyla ilgili
konuşan işçiler yeni
kurulan sistemin henüz
oturmadığını ve mevcut
konteynerlerin altı aylık
olmasına rağmen şimdiden
dayanamadığını dile getirdi.
İşçiler, dinlenme alanlarının
konteynerda bulunmasının
getirdiği olumsuz şartlarla başa
çıkmakta zorlandığını belirtti.
Her sabah depodan trenleri
çıkararak başladıkları
seferlerinde akşam vardiyasını

bitirene kadar konteyner alanını
kullanmak zorunda kaldıklarını
dile getiren işçiler, “Büyük
ihtimalle konteynerler geçici
olacak ama bu durak burada
olduğu sürece bizim burada
olmamız lazım başka çaresi yok”
diye dert yandı. Tramvaylar,
şehir içi ulaşımda önemli bir rol
oynarken, bu hizmetin
emekçilerinin yaşam koşulları
da dikkat çekici bir sorun haline

geldi. Tüm
kadroyla 100 kişiyi
bulduklarını ifade
eden işçiler,
konteynerde
yaşamanın
zorluğuna dikkati
çekerek “Daha
sağlam, daha

düzgün bir alana ihtiyacımız
var” dedi.  "Kışın muhtemelen
akacak yerler olacak" diyen
işçiler, geçen yağmurda içeri su
dolduğunu belirterek daha
sağlam bir dinlenme alanına
ihtiyaç duyduklarını ifade etti.
Yeni genel müdürleri ile
konuştuklarını aktaran işçiler,
“Değiştireceğiz inşallah. Sorun
çok, şirkette eksik çok var”
diyerek acil önlem çağrısı yaptı. 

Halen arıtılmadan İzmir Körfezi’ne atıkların bırakıldığını belirten bilim insanları,
karasal girdi engellenmediği sürece, bütün önlemlerin geçici olduğunu söylüyor

ÖZELÖZEL
HABERHABER

UzmanlardanKörfez
için acil önlemçağrısı

YASEMİN
EKREN
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“İzmir’in kronik
sorunları çok!” 

Kırkpınar: İtibar
suikastine uğradım

AK Parti Ege Bölge Koordinatörü
Bilal Kırkpınar, Kemalpaşa Örnekköy
Mahallesi'ndeki arazisi hakkında ortaya
atılan iddialara karşı basın açıklaması
yaptı. Kırkpınar, seçim sürecinden bu
yana sessiz kaldığını ancak artık
tahammül sınırının aşıldığını belirterek
açıklama yapma gereği hissettiğini ifade
etti. Kırkpınar, arazisindeki yapılar için
"kaçak" ifadesinin kullanıldığını
hatırlatarak, bu yapıların 1976 ve 1977
yıllarında Kemalpaşa Belediyesi
tarafından ruhsatlandırıldığını
vurguladı. Ayrıca, imar barışı yasasının
31 Aralık 2017 tarihinden önceki
yapıların yasallaşmasını sağladığını
belirtti. Tarım arazisi iddialarına da
cevap veren Kırkpınar, Tarım İl
Müdürlüğü'nden alınan belgelerin, söz
konusu yapıların 11 Eylül 1989
tarihinden önce yapıldığını ve ifrazında
sakınca olmadığını gösterdiğini açıkladı.
Kırkpınar, hakkında konuyu
araştırmadan sadece itibar suikasti
odaklı açıklamalarla iftirada
bulunduğunu iddia ettiği H.V.M isimli
kişiye yönelik suç duyurusunda
bulunduğunu ve konunun artık
mahkemeye taşındığını açıkladı.
Kırkpınar, "Yüce Türk Adaleti son
kararını verecek" dedi. (Haber Merkezi)

Milliyetçi Hareket Partisi
(MHP) İzmir Milletvekili Tamer
Osmanağaoğlu ‘Millet Vekilleriyle
Buluşuyor’ programını
gazetecilerle değerlendirdi.
İzmir’in 30 ilçesinde halkla
buluşarak sorunları dinlediğini
aktaran Osmanağaoğlu edindiği
izlenimler sonucunda 45 kamu
kurumuna 253 konu hakkında
beklenti ve talepleri içeren yazılar
yazdığını da söyledi.

“Amacımız sorunları dinlemek
ve muhatapları bu sorunlarla ilgili
bilgilendirmek” diyen
Osmanağaoğlu, “Çalışmalarda
İzmir Büyükşehir Belediyesinin
sorumluluk sahasına giren birçok
sorunun yıllardır çözüm beklese de
çözülmediğine şahitlik ettik.
Vatandaşlarımızın artık bu
kabiliyetsizliğinin ceremesini
çekmek mecburiyetinde
olmadıklarını yüksek sesle dile
getiriyor. Sadece şehir merkezleri
değil kırsalda da Büyükşehir
Belediyesine karşı ciddi bir tepki
bulunuyor. Amacımız söz dalaşı
yaratmak değil, vatandaşımızın
sorunlarını çözmek” dedi.

Vatandaşlardan gelen

şikayetlerin ağırlık olarak GDZ
Elektrik ve İZSU olduğunu
söyleyen Osmanağaoğlu, “İZSU ile
şikayetlerle ilgili olarak iletişime
geçtiğimiz zaman netice
alabileceğimizi düşünmüyoruz.
Daha önceki dönemlerde
bölgelerdeki sıkıntılarla ilgili
başvurduğumuzda cevap dahi
verilmedi. Resmi yazışmalar
elimizde duruyor. GDZ Elektrik ile
ilgili sorunları bölge
müdürlüklerini ilettik. Kendileriyle
iletişim halinde netice alındığı
zaman sorun yaşayan
vatandaşlarımızı da
bilgilendireceğiz” ifadelerini
kullandı.  İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın
performansını değerlendiren

Osmanağaoğlu, “Ben İzmir’de bir
çalışma olduğunu düşünmüyorum.
İzmir’in önceliklerinden biri
Körfez. Şu an bile bulunduğumuz
noktada kokudan duramıyoruz.
Geçmişten bugüne Körfez ile ilgili
birçok söylemde bulunuldu. İzmir
için zaman kaybedilmemeli.
Merkezi hükümet bu konuda çok
duyarlı. İttifak paydaşımız olarak
onların verdikleri mücadeleye
görüyorum. İzmir’in bir diğer
sorunu gecekondu. Bir an önce
gecekondu bölgelerindeki
yapılarda yaşayan vatandaşlarımız
için çalışmalara başlanılmalı. İzmir
bunları hak etmiyor” dedi. 

Belediyeciliğin sadece çöp
toplama işi olmadığını söyleyen
Osmanağaoğlu, “Belediyecilik

hizmet etmek demek proje
üretmek demek. Biz bu yönetime
de imtihan diyoruz. Harmandalı
çöp toplama merkezine gittiğimiz
zaman görüyoruz ki orası yakın
zamanda büyük bir sorun
oluşturacak. Bu sorunları ortak
akılla takip etmemiz gerekiyor”
ifadelerini kullandı. İzmir’de hangi
belediye olursa olsun kapısını
çalabileceğini söyleyen
Osmanağaoğlu, “Sorunlarla ilgili
Ankara ile bağlantı kurmak için
herkes kapımızı çalabilir. Daha önce
Aliağa ve Menemen Belediyeleri’ne
bu konuda ön ayak olmaya çalıştık.
Kim gelirse gelsin sorunlarını
çözmek için kapı kapı bakanlık
dolaşırım. Kimsenin bundan şüphesi
olmasın” dedi. Ekonomi ile ilgilide
açıklamalarda bulunan
Osmanağaoğlu, emekli maaşıyla
ilgili olarak MHP Genel Başkanı
Devlet Bahçeli’nin de kürsüden
çağrıda bulunduğunu hatırlattı.
Meclis açıldığı zaman
çalışmalarımızı yapacağız. Alım gücü
ile ilgili olarak hükümeti yöneten
arkadaşlarımızın ciddi çalışmaları
var. ‘Tünelin ucu göründü’ diyorlar
bu da bizi umutlandırıyor” dedi. 

CHP İzmir Milletvekili Sevda
Erdan Kılıç, “Gerçek beka
sorunumuz şu anda gençlerimizin
suç ve şiddet sarmalında
olmalarıdır” diyerek, TBMM’ye
Araştırma Önergesi sundu. Kılıç,
“Aileden başlayarak eğitimden
ekonomiye, denetim
mekanizmalarından adalet
sistemine kadar gerekli
düzenlemelerin yapılması için
Meclis’i göreve çağırıyorum”
çağrısında bulundu. Kılıç, “Gerçek
beka sorunumuz gençlerin suç ve
şiddet sarmalarında olmaları”
dedi.

Vekil Kılıç, Türkiye’de suç
oranlarındaki artış üzerine
“aileden başlayarak eğitimden
ekonomiye, denetim
mekanizmalarından adalet
sistemine kadar gerekli
düzenlemelerin yapılması için”
Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne
araştırma önergesi sundu. Meclis’i
göreve davet eden Kılıç, şunları
söyledi: “Sevgili dostlar siz de bu
gençlik nereye gidiyor demiyor
musunuz?  Ben bir
milletvekilinden öte bir anne
olarak gençliğimizin geldiği bu
durumdan hem kaygı duyuyor
hem de kendimi sorumlu
hissediyorum. Gençlerde ve

çocuklarda hızla yükselen çete ve
mafyalara özenme, kolay para
kazanma ve lüks yaşam isteği,
uyuşturucu kullanımı ve şiddet
eğilimi maalesef her gün can
almaya ve gençlerin hayatlarını
karartmaya devam ediyor. 

Bunun için TBMM ivedilikle
bir Araştırma Komisyonu kurmalı,
ülke gerçekleriyle yüzleşilmeli,
aile, okul, sosyal çevre, medya,
ekonomik, sosyolojik ve hukuki
nedenleri araştırılmalı ve
sonucunda kapsamlı bir şekilde
çözüm yolları bulunmalıdır.

Bakın özellikle yoksul
bölgelerde yaşayan gençler suça
teşvik edilip illegal yaşama

özendirilirken, sosyal medya ve
görsel basın da buna çanak
tutuyor. Çeteler sosyal medyada
cirit atıyor, yeni nesil mafya
internette propaganda yapıyor,
sosyal medyada tıklanmak uğruna
şiddet videoları kol geziyor,
sokaklar Teksas olmuş, haberler
çatışmalarla dolu. Buna ‘dur’
diyebiliriz. Meclis’i göreve
çağırıyorum. Açılır açılmaz, gelin
tüm partilerden oluşan Araştırma
Komisyonu kuralım ve çıkacak
çözüm önerilerini yasalaştırarak
geleceğimiz olan gençleri ve
ülkemizi bu karanlıktan her
beraber kurtaralım.” 
(Haber Merkezi)

MHP İzmir Milletvekili Tamer Osmanağaoğlu, İzmir’in ilçelerine yaptığı ziyaretlerde
edindiği izlenimleri basınla paylaşırken, birçok sorunun çözüm beklediğini söyledi

“Gerçek beka sorunu
suç ve şiddet sarmalı” 
CHP’li Sevda Erdan Kılıç, “Meclis’i göreve çağırıyorum. Açılır açılmaz,
gelin tüm partilerden oluşan Araştırma Komisyonu kuralım” dedi

CHP Parti Sözcüsü, Genel Başkan Yardımcısı ve
İzmir Milletvekili Deniz Yücel, Uluslararası pazarda
Türk ürünlerinin tanıtımı amacıyla düzenlenen
Interfresh Eurasia Fuarı’na katıldı. Yücel, katıldığı
Interfresh Eurasia Fuarı’nda yaptığı konuşmada
Türkiye’de tarım alanındaki kötü gidişata ve
çiftçinin emekçinin durumun değindi. Yücel,
“Çiftçinin yaş ortalaması artıyor, çiftçilik mesleği
giderek yaşlanıyor. Gençlerimiz ata toprağında
tarım yapmak, üretmek yerine; kentlere göç edip
ucuz iş gücü olmayı tercih ediyorlar. Mustafa
Kemal Atatürk’ün “Köylü milletin efendisidir”
vizyonundan bugün geldiğimiz nokta “Çiftçilik
mesleğinin saygınlığının yok edilmiş olmasıdır”
dedi. (Haber Merkezi)

“Çiftçilik mesleğinin 
saygınlığı yok edildi”

CHP İzmir Milletvekili Mahir Polat, okulların açıldığı dönemde
kırtasiye giderlerinde vergi indirimi yapmayan iktidarın, yasa dışı
bahisle mücadele diyerek şans oyunlarında vergi indirimine gittiğini
ancak yasa dışı bahis sitelerinin Türk temsilcisi takımlarımızın
maçlarında dahi reklamını yapılabildiğini söyledi. Sayıştay
raporlarındaki bulgulara da dikkat çeken Polat, gayri yasal para
transferlerinin yapılabildiği, vergilendirmenin olmadığı ve parasal
işlemlerin toplamda çok büyük boyutlara ulaştığının gözlendiğinin
belirtildiği yasa dışı bahis sitelerine kalıcı çözümlerin
getirilemediğini bu konuda gerekli hukuki, teknik ve yasal
düzenlemelerin de gerçekleşmediğini söyledi. Bu sitelerin kara para
aklama olmak üzere yasa dışı yollarla yılda 10 Milyar Doların
üzerinde bir tutarı yurt dışına çıkarılabildiğinin altını çizen Polat,
sayıştayın bu konuda yapmış olduğu uyarıları dikkate alınarak bir an
önce gerekli adımların atılması gerektiğini söyledi. (Haber Merkezi)

“Yasa dışı bahis siteleri
için önlem alınmalı”

27 Eylül 2024 Cuma4 POLİTİKAEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

Osman
Gökçek,
ne mesaj
vermek
istedi?

AK Parti Ankara Milletvekili Osman
Gökçek, partisinin başlattığı “Türkiye
Buluşmaları” çerçevesinde geçtiğimiz günlerde
İzmir'e geldi. Oğul Gökçek, tıpkı babası
İ.Melih Gökçek’in 2008’de yaşadığımız içme
suyu krizi sırasında “İzmirlilere arsenikli su
içiriliyor” diyerek ortalığı ayağa kaldırması ve
CHP’li belediyeyi yerden yere vurması gibi,
fırsat bu fırsat diyerek, soluğu balık
ölümlerinin görüldüğü körfezde aldı. Gökçek,
bununla da yetinmedi Harmandalı’daki çöp
sorununu da gündeme getirdi.

Bu ziyaret sırasında, partisinin İzmir
milletvekillerini yok mu saydı bilinmez ama,
kenti turlayıp, yaşanan sorunları yerinde
gözlemleyip, sosyal medyada ve sahibi olduğu
televizyon kanalında evire çevire anlattı. İzmir
Körfezi'ndeki durumun ve balık ölümlerinin
sorumlusunun CHP olduğunu iddia etti.

Ancak kafaları kurcalayan soru,
Ankara'daki sorunlar çözülmüş müydü de
Gökçek İzmir'e odaklanmıştı? Bu durum,
özellikle CHP'li siyasetçileri kızdırmış
görünüyor. Öte yandan AK Parti İzmir
milletvekillerinin buna sessiz kalması da dikkat
çekici. Gökçek, İzmir milletvekillerine "Şehrin
sorunlarıyla yeterince ilgilenmiyorsunuz"
mesajı mı vermek istedi bilemiyoruz? Bu tavır,
partinin İzmir teşkilatları ve milletvekillerine
bir gönderme olarak da algılanabilir.

Her ne kadar partisince görevlendirilerek
İzmir’e gönderilen Gökçek'in bu tutumu,
“kendi bölgesinde değil de başka bir şehrin
sorunlarına müdahil olduğu” yönünde
eleştirilere sebep oldu. İzmir halkına ise,
Ankara'dan gelen bu çıkışı merakla izlemek ve
Körfez kirliliği ve çöplük sorununun
çözümünü beklemek kaldı.

ÇİĞLİ’DE HEP AYNI MANZARA
Mahkeme kararı ile çöp dökümüne

kapatılmasına rağmen Harmandalı
Çöplüğü’nden bir türlü kurtulamayan Çiğli'de,
gündem hafta başından bu yana toplanmayan
çöplerdi. Belediye temizlik işleri çalışanlarının
maaşlarının eksik yatması ve alacaklarının
zamanında ödenmemesi iş yavaşlatmalarına
neden oldu. Bu durum, çöplerin düzenli olarak
toplanamamasına yol açtı. Sokak ve caddeler
çöplerle dolarken salgın hastalık endişesi
yaşayan ilçe halkı doğal olarak isyan etti. 

Bu manzara her nedense yeni seçilen Çiğli
Belediyesi başkanlarının başına hep geliyor.
Hatırlarsanız önceki Başkan Utku Gümrükçü
döneminde de böyle durumlar yaşanmıştı.
Elbette maaş alamayan veya eksik alan işçi
yerden göğe kadar haklı. Zaten kıt kanaat
geçinen insanların bir de gelirleri düşünce, iş
bırakmalarından daha doğal bir şey olamaz.
Ancak, daha çiçeği burnunda Çiğli’yi tanımaya
ve hizmet etmeye çalışan genç Başkan Onur
Emrah Yıldız'ın prestijinin sarsılmasına neden
olması bakımından hiç de yerinde bir eylem
değil. Kol kırılır yen içinde kalabilirdi. Başkan
Yıldız’, olaylara sessiz kaldığı da söyleniyor.
Neyse eylem şimdilik sonlandı da Çiğliler,
çöplerle kucak kucağa yaşamaktan kurtuldu.

FOÇA'NIN KAVUNU VAR MI?
Foça’yı bilirsiniz. Domatesleri ile ünlü

Gerenköy Mahallesi'ni de. Beldede İlçe Tarım
ve Orman Müdürlüğü tarafından bu yıl 5'incisi
düzenlenen Geleneksel Kavun Hasat Şenliği
gerçekleştirildi. Buraya kadar her şey normal.
Garip olan, Foça Gerenköy'ün adına şenlik
düzenlenecek kadar ünlü bir kavunu olmasına
rağmen, şehrin belediye başkanının bu konuda
hiçbir tanıtım yapmamış olması. İlçe Tarım
Müdürlüğü, belediyenin Gerenköy kavununu
tanıtmadığını, "Biz" diyerek 5 yıldır bu şenliği
düzenlemiş. CHP'li Belediye Başkanı Saniye
Bora Fıçı'yı da davet etmişler. Saniye Başkan
henüz koltuğunda yeni de olsa
“Gerenköylüyüm, Foça’nın kızıyım” diyerek
övünüyor. O zaman biz söyleyelim: Foça
Kavunu’nu tanıtma görevi belediyenin
olmalıydı. Dileriz 6.sı düzenlenecek şenlikte
belediye elini taşın altına daha fazla koyar.
Saniye Başkan’a da bir Gerenköylü olarak bu
yakışır. 

KARAKAYA
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Geçtiğimiz haftalarda gerçek-
leşen genel kurul toplantısının
ardından Ersan Odaman başkan-
lığında yeni döneme başlayan
Konak Belediyesi Spor Kulübü,
sosyal belediyecilik odaklı hede-
flerle yoluna devam ediyor.
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu’nun spora verdiği önem
doğrultusunda sporun toplumun
her kesimi için ulaşılabilir olması
amacıyla yoğun çalışmalar yürüt-
meye hazırlanan yeni yönetim,
her branşta sürdürülebilir gelişim
sağlamayı amaçlıyor. Özellikle
kadın futboluna her türlü desteği
vermeye hazır olduğunu vurgu-
layan yeni yönetim, başarı odaklı
bir vizyonla hareket etmeyi hede-

fliyor. Konak’ta sporun gelişmesi
için çalışmalar yürütecek olan
kulüp yönetimi tarafından yeni
dönem hedeflerine yönelik
yapılan yazılı açıklamada, “Ersan
Odaman başkanlığındaki yöne-
tim kurulumuz, sporcularımıza
daha iyi imkanlar sunmak, tesis-
lerimizi geliştirmek ve
kulübümüzü ulusal ve ulus-
lararası düzeyde daha prestijli bir
noktaya taşımak amacıyla var
gücüyle çalışmalarını sürdürecek-
tir. Yeni dönemin kulübümüz ve
tüm spor camiası için başarılı
geçmesini diliyor, sporseverler-
imizi her alanda bizlere destek
olmaya davet ediyoruz” ifadeler-
ine yer verildi. (Haber Merkezi)

EKONOMİBELİRSİZ
vatandaşneyapsın!

Son dönemde
borsadaki
düşüşün
ardından yaşanan
yükseliş ve Orta
Vadeli Program
içerisinde
açıklanan dolar
ve Euro
beklentileri
vatandaşın
tasarruf
politikasını da
gözden
geçirmesine
sebep oldu. Son
günlerde gram
altının 3 bin
liranın üzerine çıkması vatandaşın
geleneksel tasarruf aracından
zarar etmediğini gösterirken
ekonomistlerin ‘dolar ve Euro
baskılanıyor’ söylemlerini de
destekler nitelikte oldu. 

Orta Vadeli
Program’ın kamuoyunda
çok fazla ciddiye
alınmadığını aktaran
ekonomist Bülent Toptaş,
“OVP’deki yeni planlar
içerisinde çok fazla
tutarsızlık var” dedi.
Toptaş, “Enflasyonun
aşağıya çekildiği noktada
maliye politikasının da sıkı
olması gerekiyor. Bu da
harcamaların kısılması anlamına
geliyor. Döviz sabit tutulurken
faizlerde ortada. Bundan dolayı
son dönemde Türk Lirası’na
yatırım yapmak ve faizde
bekletmek daha mantıklı gibi
gözüküyor. Beklenen enflasyon
da faizle örtüştüğü için vatandaş
bu alanı tercih ediyor ve
edecektir” ifadelerini kullandı. 

‘GÜNLÜK DÜŞÜNÜYORUZ’
Tasarrufun gelirin bir

fonksiyonu olduğunu söyleyen
Toptaş, “Ay sonunda elde edilen
gelirle ilgili çok fazla şikâyet
olduğu için genelde ‘gelir yok ne
tasarrufu’ söylemini duyuyoruz.
Bir ikilem içerisindeyiz. Yüksek

faizde olduğumuzdan banka
mevduatları ön plana çıkıyor.
Ancak öyle bir coğrafya
içerisindeyiz ki yatırım tavsiyesi
yapmak oldukça zor. Gelirimiz
hızla artmadığı için enflasyon

ortamında tasarruf
edebilmek zorlu bir
mücadele haline geldi.
Geniş kitleler için
tasarruf büyük bir
problem. Vatandaşımız
eskiden döviz, banka
mevduatı gibi yatırımlar
yapıp ev alabilirdi. O
büyük bir motivasyondu.
Eskiden tasarruf sonucu
ev alabilen vatandaş
bugünkü tasarrufu

sonucunda bir şey alamadığını
görünce motivasyon kaybı yaşadı.
Daha çok günlük düşünür olduk”
dedi.

‘İHTİYATLI OLUNMALI’
Açıklanan OVP karşısında çok

ihtiyatlı olunması gerektiğini
aktaran Toptaş, “Biz programa
gelecek için ne söylüyor diye
bakıyoruz. Ancak geçmişe dönüp
bakmamız gerek. Geçmişte ne
kadar başarılı olunmuş, hangi
rakamlarda tutarlı olunmuş
bunları okumamız gerek. Bu
nedenle sadece OVP’ye bakarak
yatırım yapmak büyük risk. OVP
dolar için 40 lira olacak diyebilir.
Ancak o program eksiksiz

uygulansa zaten uçar
gideriz. Bu yüzden
ihtiyatlı davranılmalı”
diye konuştu. 

Devletin ürettiği plan
ve programların kamu
kurumları için zorlayıcı,
vatandaşlar için yol
gösterici olduğunu
söyleyen ekonomist
İbrahim Attila Acar,
“Dolar kuruyla ilgili bir
öngörü yazılır dolarla
işlem yapanlar ona göre davranış
gösterir. Faiz oranlarıyla ilgili de
kararlar belli. Enflasyon
düşmeden faiz
düşmeyecek diyorlar.
Firmalar ve bireyler için
buradan çıkan şey
borçlanmak için doğru
zaman olmadığı. Ev
alacağım kredi çekeyim
mi diye düşünen
vatandaş için OVP’deki
veriler ve faiz
göstergeleri kredi için
doğru zaman olmadığı
yönünde” dedi. 

‘KAZANMAK İSTİYOR’
Altının ve petrol fiyatlarının

kavgayı sevmediğini söyleyen
Acar, “Altın, Amerikan Doları ile
ters çalışıyor. Dolar faizleri
yükseldiği zaman altın düşüyor.
Altının ONS değeri bin 800
dolara kadar düşmüşken 2 bin

600 dolara kadar
yükseldi.
Amerika faiz
indirimi yaptıkça
altın alınabilecek
durumda. Ancak
insanlarda haklı
olarak yatırım
araçları
konusunda
şaşkınlık
içerisinde.
Piyasalarda hem
yüksek karlı
araçlar var hem
dengesizlik var.
Vatandaş artık
parasını

değerlendirmek istiyor
kazanırken en doğru
fiyattan almak istiyor”
dedi.

Son dönemde altında
yaşanan yükselişi
beklediklerini söyleyen
İzmir Kuyumcular Odası
Başkanı Murat Kurtuluş
Buyrukçu, “Altının her
zaman güvenilir bir
yatırım aracı olduğunu

söylüyorduk. Banka faizleri ve
borsa tarzı yatırımlardan öte fiziki
altına yönelmelerini tavsiye ettik.

Bundan sonrası için de
aynı şey geçerli. 

Yılın son ayına kadar
yükseliş trendinin devam
edeceğini düşünüyoruz.
Faiz yiyen, faiz parasıyla
geçinen, çalışmayan ve
üretmeyen toplum
olmaktansa fiziki yatırım
araçlarıyla çalışan üretim
toplumu olmamızı tavsiye
ediyorum. Faiz parasıyla
geçinen insanlar

olmayalım. Bugün ticaretin bazı
noktalarda durma noktasına
geldiğini de görüyoruz. 

Faizdeki paralarda kendi
paralarını eritiyorlar” dedi. Yıl
sonu için de gram altın tahminini
açıklayan Buyrukçu, “3 bin 500
liranın üstünde bir gram altın
beklentimiz var” diye konuştu. 

“Kulübümüzü prestijli bir noktaya taşıyacağız”

Kahramanlara
moral ziyareti

Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen, İtfaiye Haftası
dolayısıyla  ilçede görev yapan
itfaiyecileri ziyaret etti. Başkan
Mehmet Türkmen, “İtfaiye demek can
demek. 24 saat vatandaşımızın can ve
mal güvenliği için emek
harcıyorsunuz. Mesleğiniz kutsal ve
bizler sizinle her zaman gurur
duyuyoruz. Kazasız belasız bir çalışma
temenni ederek, görevlerinizde
başarılar diliyorum” dedi. 
(Haber Merkezi)

Bayraklı’da önce
can güvenliği

Bayraklı Belediyesi, iş sağlığı ve
güvenliği konusunda farkındalık
yaratmak, olası yangınlara karşı
hazırlıklı olmak amacıyla personele
yönelik eğitim semineri düzenledi. Bu
kapsamda, ilk yardım ile yangın
öncesi-sırası ve sonrasında yapılması
gerekenler ele alındı, yangın ve ilk
yardım tatbikatı gerçekleştirildi.
Başkan İrfan Önal, “Çalışanlarımızın
güvenliği ve sağlığı bizim için her
şeyden önce gelir. Hep birlikte daha
güvenli bir çalışma ortamı yaratma
hedefiyle eğitimlere devam edeceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)

Çeşme Belediyesi, yeni bebek sahibi
olan ailelere içerisinde bebek çantası,
eldivenli alt-üst zıbın seti, battaniye,
alt açma seti,
bebek bezi, ıslak
mendil, bebek
şampuanı, emzik
ve biberon gibi
ihtiyaç duyulan
ve özenle
seçilmiş
ürünlerin yer aldığı “Hoş Geldin Bebek
Seti” ile destek oluyor. Başkan Lâl
Denizli, “Her zaman yanınızdayız ve
işlerinizi kolaylaştırmak için
çalışmalarımıza devam ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

İkinci el motorlu kara taşıtlarının
alış ve satış sürecinde yeni dönem
başladı. Ticaret Bakanlığı ve
Türkiye Noterler Birliği tarafından
geliştirilen sistemde Güvenli
Ödeme Sistemi kullanılacak ve
zorunlu hale gelecek. Bu şekilde
alım satım işlerinin güvenli hale
geleceğini söyleyen avukat Mustafa
Bilgehan Çalık, “Güvenli Ödeme
Sistemi, ikinci el motorlu kara taşıtı
alım satımında nakit taşıma riskini
ortadan kaldırmayı ve
dolandırıcılığa karşı önlem almayı
amaçlamaktadır. Bu sistem, alıcı ve

satıcıların, Türkiye Noterler Birliği
ile protokol imzalamış olan bir
banka veya elektronik para
kuruluşu aracılığıyla işlem
yapmalarını sağlıyor. Satıcı ve
alıcının, bu kuruluşlarda aktif bir
vadesiz Türk Lirası hesabının
bulunması yeterlidir. Ancak hisseli
alım-satım işlemlerinde Güvenli
Ödeme Sistemi
kullanılamamaktadır” dedi. “Satıcı
ve alıcının yapması gereken
işlemler ayrı olarak belirlenmiştir”
diyen Çalık, “Başvuru yapıldıktan
sonra bilgilerin değiştirilmesi

mümkün değildir; dolayısıyla
mevcut başvurunun iptal edilip yeni
bir başvuru yapılması
gerekmektedir. Bireysel alım-satım
işlemleri için, başkası adına işlem
yapılacaksa, araç sahibinin T.C.
kimlik numarası ile giriş yaparak
işlemler gerçekleştirilebilir”
ifadelerini kullandı. Satış kaydının
başvuru süreciyle ilgili olarak Çalık,
“Eğer belirtilen süre içerisinde
tescil işlemi yapılmazsa, satış kaydı
otomatik olarak iptal edilecektir ve
alıcıya yapılan ödeme, alıcının
hesabına iade edilecektir” dedi.

Mustafa
Bilgehan

Çalık

Lal
Denizli

SAFANUR ÖZTÜRK

Bebek sahibi
ailelere destek

Gelirinde artış yaşamayan vatandaş tasarrufun yollarını ararken uzmanlar hem OVP  
hem de yatırım için en doğru aracı bulma konularında ihtiyatlı olunması gerektiğini söylüyor
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Karabağlar Belediyesi Başkanlık
Salonu'nda düzenlenen sohbet toplantısına,
İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı
Yalçın Ata, Oto Tamirciler Odası Başkanı ve
İESOB Başkan Vekili Necdet Heppekcan,
Fırıncılar Odası Başkanı Kemal Sırtı,
Mobilyacılar Odası Başkanı Hasan Özkoparan,
Karabağlar Esnaf ve Kredi Kefalet Kooperatif
Başkanı Ünal Yaşar, İzmir’de yılın ahisi seçilen
Doğan Karasakal, 2013 yılı ahisi Yakup
Demirtaş, Yeşilyurt Esnaf ve Sanatkarlar
Odası Temsilcisi Olgun Demirtaş, İzmir
Gömlekçiler Odası'nın temsilcileri ile ilçede
faaliyet gösteren esnaflar, belediye meclisinin
esnaf komisyonu üyeleri, başkan yardımcıları
ve birim müdürleri katıldı. Ahilik geleneğinin
önemine dikkat çeken Başkan Kınay “Bugün
unutulmuş gelenekleri gün yüzüne çıkarmak ve
sohbet etmek için bir araya geldik Ahilik
Haftasını adına ve anlamına yakışır bir biçimde
Karabağlar’da kutlamak için bundan sonraki
dönemlerde neler yapılması gerektiğini

konuşacağız. Ben her
zaman
geleneklerimizin ve
özümüzün çok
önemli olduğuna
inandım. Aynı
zamanda ilçemizde
Ahilik kültürünü
kendi koşullarımızda
nasıl yaşatabiliriz,
belediye olarak neler
yapabiliriz, bunları da
konuşacağız” dedi. Başkan Kınay
ayrıca “Mobilya Akademi”den sonra
protokol imzaladıkları Gömlekçiler Odası'yla
“Tekstil Akademi” kurmak için birlikte
çalıştıklarını hatırlatarak, sektöre bu konuda
istihdam sağlamayı hedeflediklerini vurguladı.

Ahilik felsefesi ve öğretileri hakkında bilgi
veren İzmir Esnaf ve Sanatkarlar Odası
Başkanı (İESOB) Yalçın Ata da, İzmir'in
Türkiye'de Ahilik Haftalarını en etkin ve

organize kutlayan il
olduğunu hatırlattı.
Ahilik geleneğini artık
simgesel olarak
kutlandığına dikkat
çeken Ata, özellikle
eğitim sisteminden

dolayı çırak
yetişemediğini için birçok

mesleğin yok olduğuna
dikkat çekti. Yalçın Ata

ayrıca, esnaf ve sanatkarların
sesini kamuoyuna yansıtmak, camiayı

en iyi şekilde temsil etmek adına yapılacak
her türlü ortak çalışmaya destek vereceklerini
de sözlerine ekleyerek “Sayın başkanım size
söz veriyorum. Esnaf teşkilatı olarak bize ne
düşerse bizde sonuna kadar yanınızdayız” diye
konuştu. Daha sonra söz alan oda başkanları
ve esnaf temsilcileri de toplantı nedeniyle
Başkan Kınay’a teşekkür ettiler. 
(Haber Merkezi)

Güzelbahçe
Belediyesi’ne bağlı
Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri
çevreci
belediyecilik
anlayışıyla tüm
mahallelerde safra
seferberliği başlattı.
Ekipler ilçe
genelinde düzenli
olarak
gerçekleştirdiği
safra toplama
çalışmalarına hız
verdi. 12 mahallede
yapılan budama
bakım çalışması
sonrası ciddi miktarda oluşan safraları
toplamak için 12 araçlık kepçe ve
kamyonun dahil olduğu çalışma başlattı.
Ekipler, orta refüj, yol kenarları, kaldırım
üzerleri ve diğer yeşil alanlarda da ağaç
budama, ot biçme ve toplama çalışmalarını
titizlikle sürdürüyor. Sabah mesaisi öncesi
Fen İşleri şantiyesini ziyarette eden
Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay, “Yeşil dokusuyla ilçemizin her
bölgesinde günlük ciddi miktarda safra

çıkarken bu safraların toplanması önemli
bir mesai ve iş gücü gerektiriyor. Bu
konuda geniş bir sorumluluk alanımız
mevcut, bu durumun bilincinde hareket
ediyoruz. Her mahallemiz için ayrı bir
safra toplama günü belirledik. Bu konuda
vatandaşlarımızdan duyarlılık bekliyoruz.
Bugün Güzel ilçemizde tek bir safra bile
bırakmayacağız. Bu çalışmamızı belirli
periyodlarla yapacağız. Mesai
arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi, Karacaoğlan Mahallesi
ile Kazım Dirik Mahallesi arasındaki
ulaşımı kolaylaştırmak amacıyla
başlattığı yol yapım çalışmalarını
tamamladı. Çalışmalar kapsamında,
çevre yolu viyadükleri altında yer alan
ve uzun süredir kullanılmayan 6200
Sokak’taki 250 metre uzunluğunda ve 6
metre genişliğindeki alternatif araç yolu
ve bağlantıları yapıldı. Tek yön olarak
işleyecek bu yol, Kazım Dirik
Mahallesi’ne ulaşımı sağlayacak.
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
viyadüklerin altındaki kullanılmayan ve
güvenlik sorunlarına yol açan alanı
yeniden düzenlediklerini belirterek, "Bu
yolu açarak Kazım Dirik Mahallesi'ndeki

okullar ve ticari alanlara kolay bir
ulaşım sağladık. Manda Çayı üzerindeki
Sarı Köprü’de asfalt serimi ve
Karacaoğlan Mahallesi’ne giden yoldaki
kanal çalışmaları tamamlayarak asfalt
serimi yaptık. Bölge sakinleri, Bornova
merkezine trafik sorunu yaşamadan
ulaşabilecek" dedi. Eşki, yol yapım
çalışmaları ile birlikte, bölgenin kötü
görüntüsünü ortadan kaldıran peyzaj
düzenlemeleri ve güvenlik önlemlerinin
de alındığını belirtti. Başkan, bu
çalışmalarla birlikte hem bölgedeki
trafik sorununu çözdüklerini hem de
çevreyi daha yaşanabilir hale
getirdiklerini vurguladı.
(Haber Merkezi)
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Balçova’da Başkan
Onur Yiğit’ten ateş

savaşçılarına ziyaret 
Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit, 25 Eylül 1

Ekim arasında kutlanan İtfaiye Haftası nedeniyle
İzmir İtfaiyesi Batı Bölgesi Balçova Grubu’nda görev
yapan itfaiyecileri ziyaret etti. Batı Bölge Amiri İsmail
Yapıcı’nın da bulunduğu ziyarette Yiğit, Her
felakette afet durumunda siz varsınız. Herkesin
kaçtığı alevlerin üzerine sizler koşarak gidiyorsunuz.
Sayenizde güvence duyuyoruz. İyi ki varsınız” diye
konuştu. Çalışmaları hakkında bilgi aktaran Batı
Bölge Amiri İsmail Yapıcı da Yiğit’in ziyaretinden
çok memnun olduklarını belirterek teşekkür etti.
Başkan Yiğit’e, itfaiyeleri çok seven 6 yaşındaki oğlu
Ali Yiğit de eşlik etti. (Haber Merkezi)

Efes Selçuk’ta kimse
mağdur olmayacak

Efes Selçuk
Belediyesi’nin
ihtiyaç sahibi
ailelere
sağladığı kira
desteği büyük
takdir topluyor.
Başkan Sengel,
göreve geldiği
günden bu yana
sosyal
belediyecilik
anlayışını her
alanda hayata

geçirerek, özellikle ekonomik olarak zor
durumda olan vatandaşlara sunulan
desteklerle dikkat çekiyor. Sengel,
“Vatandaşlarımızı ekonomik krizler ve
yüksek kiralar altında ezdirmemek adına
elimizden gelen her türlü desteği
sunuyoruz. Sosyal belediyecilik
anlayışımızla, vatandaşlarımızın en temel
ihtiyaçlarına cevap veriyoruz. Efes
Selçuk’ta kimsenin mağdur olmasına izin
vermiyoruz, vermeyeceğiz" dedi. 
(Haber Merkezi)

Seferihisar'da 
TARİHE SAYGI
Seferihisar’da "Kültürel Mirasımızı
Koruyoruz, Tarihi Eserlerimizi
Temizliyoruz" sloganıyla yürütülen
çalışma kapsamında tarihi hamamın içi
ve çevresi gönüllülerce temizlendi. Kent
Konseyi'nin öncülüğündeki etkinlikte
Camikebir ile Turabiye mahalleleri
sınırındaki tarihi hamamda temizlik
yapıldı. Belediye çalışanlarının da destek
verdiği temizlikte hamamın etrafındaki
çöpler, otlar toplandı. Seferihisar Kent
Konseyi Başkanı Sevil Ege, kültürel
mirasa sahip çıkmayı amaçladıklarını
belirterek, "Biz fark ettik ki burada bir
hamam var ve kimse bilmiyor, otlar
arasında kalmış, insanlar çöpler atmış.
Sahibinin izniyle temizliği
gerçekleştirdik" dedi. (AA)

Salihli Belediyesi
lokma ile yad etti
Salihli Belediyesi, Ulu Önder Gazi Mustafa
Kemal Atatürk, aziz şehitlerimiz ve
kahraman gazilerimizin anısına anlamlı
bir etkinlik düzenledi. İlçede düzenlenen
lokma hayrı, hemşehrilerimizin yoğun
katılımıyla gerçekleşti. Belediye Başkanı
Mazlum Nurlu, “Şehitlerimizin ve
gazilerimizin fedakarlıkları, milletimizin
bağımsızlığı ve huzuru için büyük bir
mirastır. Onların hatırasını yaşatmak ve
anmak bizler için bir görevdir” dedi.
Lokma hayrının ardından yapılan dualarla,
şehitlerimize rahmet, gazilerimize sağlık
ve uzun ömür temennisinde bulunuldu.
(Haber Merkezi)

Filiz 
Ceritoğlu

Sengel
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KARŞIYAKA BELEDİYESİ’NDEN YENİ BİR ‘VEFA’ PARKI DAHA!

Başkan Yıldız Ünsal’ın ‘daha yeşil ve
yaşanabilir kent’ hedefi doğrultusunda
çalışmalarını sürdüren Karşıyaka Belediyesi,
İmbatlı Mahallesi’ne yepyeni bir park
kazandırdı. 6088 Sokak’ta yapımı
tamamlanan parka, 25 yıllık hizmetleriyle
‘efsane muhtar’ olarak anılan merhum
İsmail Taşkıran’ın adı verildi. Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal’ın ev
sahipliğinde düzenlenen açılış töreni; CHP
İlçe Başkanı Levent Güçlü ve Yönetim
Kurulu üyeleri, Belediye Meclisi üyeleri,
muhtarlar, Türkiye Emekli Astsubaylar
Derneği İzmir İl Başkanı Ömer Bayram ve
sivil toplum kuruluşlarının temsilcileri,
merhum İsmail Taşkıran’ın ailesi ile çok
sayıda mahalle sakininin katılımıyla
gerçekleştirildi. 

“PARKIMIZ SİZLERE EMANET”
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal

“Göreve geldiğimiz günden bu yana
ilçemizin dört bir yanında doğayı korumayı,
yeşili artırmayı hedefliyoruz. İmbatlı, yeşil
alanların kısmen daha az olduğu bir
mahallemiz. Bu şartlar altında halkın nefes
alacağı bir alanı mahallemize kazandırmış
olmaktan mutluluk duyuyoruz. Bu parkın;

geçtiğimiz aylarda yaşamını yitiren
muhtarımız İsmail Taşkıran’ın adını taşıması
da hepimiz için anlam ifade ediyor. Bu güzel
parkı, İmbatlı Mahallesi’nin sakinlerine
emanet ediyor, daha güzel projelerde
yeniden buluşmayı diliyoruz. Hayırlı olsun”
diye konuştu. 

ANLAMLI TEŞEKKÜR
İsmail Taşkıran’ın ailesi adına konuşan

kızı Berrin Aras da “İmbatlı Mahallesi’ne 25
yıl boyunca gece gündüz demeden hizmet
eden İsmail Taşkıran’ın adını yaşatacak bu
parkın; sevgili babamın kendi sokağında,
kendi evinin önünde olması bizler için çok
anlamlı ve değerli. Parkın yapılmasında ve
adının verilmesinde emeği geçen herkese,
Taşkıran ailesi olarak teşekkürü borç
biliyoruz” dedi. 

İmbatlı Mahalle Muhtarı Duran Tunçel
ise “İmbatlı’ya yıllarca çok değerli
hizmetlerde bulunan büyüğümüz İsmail
Taşkıran ağabeyimize Allah’tan rahmet
diliyorum. Ülkemizdeki ekonomik
sıkıntılara rağmen mahallemize kazandırılan
ve İsmail Taşkıran’ın adını yaşatacak olan bu
güzel parka gözümüz gibi bakacağız” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Sağlık Bakanlığı, Sağlıkta Kalite
Standartları (SKS) üzerinden özel ve
kamu tüm sağlık kuruluşlarını hasta
bakımı, tesis yönetimi, acil sağlık,
yoğun bakım, idari ve teknik
hizmetler gibi yaklaşık bin 600 kriter
üzerinden değerlendiriyor. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Eşrefpaşa
Hastanesi ise yıl sonuna kadar
yapılacak SKS değerlendirmelerinde
93 puan aldı. Başhekim Yardımcısı
Uzman Dr. Filiz Dağ, “İzmir’de
kamu ve özel hastaneler arasında

yaklaşık bin 600 kriter üzerinden
değerlendirildik. 93 puan aldık. Bu
başarıda tüm hastane ekibinin çok
büyük emeği var. Mutluyuz ve
gururluyuz. İçinde bulunduğumuz
yeni hizmet binamızın inşaat sürecine
rağmen kaliteden ödün vermeden
Sağlık Bakanlığı gözünden bu sonuca
ulaşmak bizi onurlandırdı. Yeni
hizmet binamızın hizmete
alınmasıyla bu puanımızı daha da
artırmayı umut ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

İlçedeki mahalleleri sokak sokak gezerek
vatandaşların öneri ve taleplerini dinleyen
Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık, ihtiyaçları
yerinde tespit ediyor, projelerini ve
çalışmalarını anlatıyor.Gaziemir Belediye
Başkanı Ünal Işık, göreve geldiği günden bu
yana ilçenin mahallelerini ziyaret ederek
vatandaşlarla bir araya gelmeye devam ediyor.
Belediye meclis üyeleri, muhtarlar ve belediye
bürokratlarıyla sokak sokak gezerek sorunları
yerinde tespit eden Başkan Işık, hem
vatandaşların taleplerini dinliyor hem de
projelerini ve çözümleri anlatıyor.
Ziyaretlerinde, özellikle altyapı çalışmaları ve
park düzenlemeleri gibi konulara odaklanan
Başkan Işık, "Halkımızın ihtiyaçlarını yerinde
görmek, onlarla birebir iletişim kurmak benim

için çok önemli. Herkesin fikrine değer
veriyoruz ve bu doğrultuda çalışmalarımızı
şekillendiriyoruz" dedi. Vatandaşların
taleplerini dinleyen Belediye Başkanı Ünal Işık,
öneri ve talepleri not alıyor, çözüm için gerekli
adımların atılması için ilgili müdürlüklere
talimat veriyor. Başkan Işık, “Amacımız,
Gaziemir’i daha yaşanabilir, mutlu ve huzurlu
bir ilçe yapmak. Her mahallemizin kendine
özgü ihtiyaçları var ve bu ihtiyaçları karşılamak
için çalışıyoruz. Adil hizmet üreterek
mahallelerimizin eksiklerini tamamlayacağız"
diye konuştu. Mahalle ziyaretlerinin,
vatandaşların yaşam kalitesini artırmak için
atılacak adımlara da ışık tuttuğunu söyleyen
Başkan Ünal Işık, düzenli olarak gezilerini
sürdüreceğini söyledi. (Haber Merkezi)

GAZİEMİR’DE BAŞKAN IŞIK MAHALLELERİ DİNLİYOR

Yaratıcı drama 
ile bilgilendiler

Alsancak için 
tasarım yarışı

Edebiyat rüzgarı 
Bornova’da esecek
Bornova Belediyesi tarafından
geleneksel hale getirilen ve
kitapseverlerin dört gözle beklediği
Homeros’un Bornova’sında Kitap
Günleri, bu yıl beşinci kez kapılarını
açıyor.  27 Eylül-6 Ekim 2024 tarihleri
arasında Bornova Büyükpark’ta
gerçekleşecek olan organizasyon,
edebiyat dünyasının ünlü isimlerini
ağırlayacak. Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, Kitap Günleri’nin
toplumun her kesiminden insanı bir
araya getiren bir platform
oluşturduğunu belirterek,"Bu büyük
organizasyonla kentimizin kültürel
yaşamına önemli katkılar sağlıyoruz"
dedi. (Haber Merkezi)
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6 Şubat depreminden etkilenen
Hataylı işitme engelli kadınlar, İzmir
Büyükşehir Belediyesi ve Türkiye
Sağırlar Milli Federasyonu
organizasyonu ile kadın sağlığı eğitimi
aldı. Proje koordinatörlüğünü kadın
sağlığı eğitmeni Emel Pektezel ve
işaret dili tercümanı Özlem Özer’in
yaptığı eğitimler, Türkiye Aile
Planlaması Vakfı ve Türkiye Yerel STK
İnsani Forumu iş birliği ile düzenlendi.
Bedenimizi tanıyalım, cinsellik,
gebeliği koruyucu yöntemler, kadın
sağlığı sorunları, güvenli annelik ve
menopoz konu başlıklarında verilen
eğitimlerde, yaratıcı drama yöntemi
kullanıldı. (Haber Merkezi)

Alsancak’ın kültürel dokusunu ve
dinamik ruhunu yapay zekâ ile yeniden
keşfetmek için "Şehrini Yapay Zekâ ile
Tasarla" başlığıyla düzenlenecek bir
günlük atölye çalışması, 7 Ekim’de
Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi
Lokali'nde (AASSM) yapılacak.
“Alsancak’ın geleceğini birlikte
tasarlayalım” sloganıyla organize
edilecek atölye ile Alsancak bölgesi için
yenilikçi tasarımlar geliştirilmesi
öngörülüyor. Planlamadan kentsel
tasarıma, mimariden çevre tasarımına
kadar farklı disiplinlere açık atölyeye
“Herkes için Şehirler” konsepti ile
yapay zeka teknolojilerini entegre
ederek şehrini tasarlamak isteyenlerin
başvurması gerekiyor. (Haber Merkezi)
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Şunun şurasında İzmir’de
mesleğini icra ederken bisiklet
kullanan tek gazeteciyim.
Bırakın da bu kadarcık
övüneyim. Ama burada bir
açıklama yapayım. Bisiklet
sürüyor olmamın İzmir
Büyükşehir Eski Belediye
Başkanı Tunç Soyer’le hiç ilgisi
yok. Beyefendinin beş yıllık
dönemi boyunca bildiğiniz
eziyet çektim. Beni bisikletle

gören meslektaşlarım “Ooo
Tunç Başkan usulü

yaşıyorsun” deyip
durdular. Zaten,

güzelim İzmir’de
Tunç Soyer’den
önce bizim bisiklete

binmeyi akıl edecek
kapasitemiz yoktu! Bir kalem
geçeceğim ama şunun
bilinmesini isterim: 9 yaşından
beri işçilik yaparım ve her
işçiliğim bisikletle iç içe
olmuştur. Muhabirlik dahil.
Yine de kulakları çınlasın, Tunç
Başkan bisiklet konusunda bir
farkında olmak konusunda
önemli bir duyarlılığı gösterdi.
Katkı sundu. Okuyuculara
sözüm söz. Bu hafta da bisiklet
sürmenin sağlığa faydalarını
konuşacağız ve belki birazcık
ülkemizdeki bisiklet yollarının
durumuna bir göz atacağız. 

Günümüzde sağlıklı yaşam
tarzlarının önemi giderek
artmaktadır. Bu bağlamda
bisiklet sürmek, hem fiziksel
hem de zihinsel sağlık açısından
birçok fayda sunan popüler bir
aktivitedir. Hem bireysel hem
de toplumsal düzeyde olumlu
etkileri bulunan bisiklet sürme,
günümüzde pek çok insan
tarafından tercih edilmektedir.

Bisiklet sürmek, kalp
sağlığını dinç tutan bir
aktivitedir. Düzenli bisiklet
kullanımı, kalp atış hızını
artırarak kan dolaşımını
iyileştirir. Bu durum, kalp
hastalıkları riskini azaltırken,
aynı zamanda dayanıklılığı da
artırır. Ayrıca, bisiklet sürmek,
kasları güçlendirir. Özellikle
bacak kasları üzerinde etkili bir
çalışma sağlar. Ayrıca, vücudu
sıkılaştırarak genel görünümü
iyileştirir.

Bisiklet sürmek, kilo
kontrolüne de yardımcı olur.
Düzenli olarak bisiklet kullanan
bireyler, kalori yakma
potansiyelini artırarak sağlıklı
bir kiloyu koruma konusunda
avantaj sağlarlar. Bunun yanı
sıra, eklem dostu bir aktivite
olduğundan, yaralanma riski
düşüktür. Özellikle koşu gibi
yüksek etkili sporlarla
karşılaştırıldığında, bisiklet
sürmek daha az zorlayıcıdır.

Bisiklet sürmek sadece
fiziksel sağlık açısından

değil, zihinsel sağlık
açısından da

faydalıdır.
Egzersiz

yapmanın
ruh halini

iyileştirdiği bilimsel olarak
kanıtlanmıştır. Bisiklet sürmek
adeta doğal ağrı kesicidir. Bu da
stres seviyelerini azaltır ve
mutluluk hissi yaratır. Dışarıda
bisiklet sürmek, doğayla iç içe
olmayı sağlayarak, zihinsel
rahatlama ve huzur verir.
Bisiklet hele de ormanlık
alanda sürülüyorsa tadına
doyum olmaz. Yapıyoruz ki
söylüyoruz. Ayrıca, bisiklet
sürmek sosyal bir aktivitedir.
Arkadaşlarla veya aileyle
birlikte yapılan sürüşler, sosyal
bağları güçlendirir. Bu tür
etkinlikler, insanları bir araya
getirerek, paylaşım ve
dayanışma duygusunu artırır.
Aynı zamanda, yeni insanlarla
tanışma fırsatı sunar.

ÇEVRE DOSTU ULAŞIM
Bisiklet sürmek, çevresel

açıdan da önemli avantajlar
sağlar. Bisiklet, karbon
salınımını azaltan çevre dostu
bir ulaşım aracıdır. Trafik
yoğunluğunu azaltır ve hava
kirliliğini düşürür. Şehirlerde
bisiklet yollarının artması,
sürdürülebilir şehirleşme için
kritik bir adımdır. Bu sayede,
şehirlerin daha yaşanabilir hale
gelmesine katkıda bulunur.

Bisiklet sürmek, bireylerin
fiziksel ve zihinsel sağlıklarını
destekleyen, sosyal etkileşimleri
artıran ve çevresel
sürdürülebilirliğe katkıda
bulunan bir aktivitedir. Sağlıklı
yaşam tarzlarını benimsemek
isteyen herkesin bisiklet
sürmeyi hayatına dahil etmesi
önerilmektedir. Böylece, hem
kişisel hem de toplumsal
faydalar sağlanabilir.

YOLLARININ DURUMU
Bu konuda Türkiye’nin en

şanslı illerinden biri olan
İzmir’de yaşıyor olmak çok
kıymetli. Ancak eksiklikler yok
değil. öncelikle bisiklet yolları
büyük ölçüde sahilde
bulunmakta. Çevre ilçeler
konusunda bir şey diyemem

ama İzmir’in Konak-
Karşıyaka gibi ilçelerinde
durum bu. Paylaşımlı yollar
yetmez. Bisikletin her semtte
özgür olacağı bir kent
görmek hakkımızdır. 

Gelelim genel
duruma….Büyük şehirlerde
durum umut verici. İstanbul,
Ankara, İzmir gibi büyük
şehirlerde bisiklet yolları
yapılmaya başlandı ancak bu
yollar genellikle yetersiz ve
birbirine bağlı değil.

Örneğin, İstanbul’da bazı
bölgelerde bisiklet yolları
mevcutken, diğer bölgelerde
bisiklet kullanmak tehlikeli
olabiliyor.

Kıra doğru açıldıkça ya da
şehirlerin nüfusu azaldıkça
bisikletin durumu kötüye
gidiyor. Küçük şehirlerde ve
kırsal alanlarda bisiklet yolları
genellikle yok. Bisiklet
kullanımı, çoğu zaman yaya
yollarında veya trafiğe açık

yollarda yapılmak zorunda
kalıyor.

Bisiklet yolları konusunda
yasal düzenlemeler yok değil.
Bisikletin yasal olarak
tanınması ve bisiklet yollarının
inşasıyla ilgili bazı yasal
düzenlemeler mevcut, ancak
uygulama düzeyi farklılık
gösteriyor.

BİSİKLET SİSTEMLERİ
Bu alanda günden güne

çağdaş standartları yakalama
konusunda gayretler yok değil.
Son yıllarda bazı belediyeler,
bisiklet dostu şehirler yaratma
çabaları içerisinde. Bisiklet
yollarının artırılması, kiralık
bisiklet sistemlerinin kurulması
gibi projeler hayata geçirilmeye
başlandı.

Bu çabalar farkında olmak
adına önemli gelişmeler
sağlıyor. Toplumda bisiklet
kullanımı konusunda artmakta.
Özellikle çevre dostu ulaşım
alternatiflerine yönelme eğilimi,
bisiklet kullanımını artırıyor.

Tabii bu alanda zorlukları
da görmek gerekiyor. Altyapı
eksiklikleri bunun başında
Birçok şehirde bisiklet yolları
yetersiz ve güvenli değil. Bu da
bisiklet kullanıcılarını tedirgin
ediyor.

Trafikte bisikletlinin yok
sayılması ve açıkçası can
güvenliğini zora sokuyor.
Trafik yoğunluğu, bisiklet
sürücülerinin güvenliğini tehdit
ediyor. Araçlarla paylaşmak
zorunda oldukları yollar,
kazalara neden olabiliyor.
Sürücülerin tehlikeye açık bir
araç olan bisiklete karşı hassas
olmamaları da ayrı bir konu.
Bazı bisikletli arkadaşlarımız
kocaman harflerle “Bisikletime
çarparsan ölürüm” yazısını
bisikletin önüne ya da arkasına
yapıştırdıklarını bile gördüm.
Lakin, bazen bu da yetmiyor.
Daha açık nasıl söylenir
bilmiyorum ki…

Öte yandan Türkiye'de
bisiklet genellikle spor veya
hobi olarak görülüyor, günlük
ulaşım aracı olarak kullanımı
yaygın değil. Oysa, Türkiye’nin
birçok kentinde işçiler işe
bisikletle gidiyor. Dünyadaki
kullanımı ise zaten ortada.
Bizim gibi petrolü dışarıdan
alan bir ülkenin bisiklete
yatırım yapmıyor olması başka
kültürel ve iktisadi kodlarla
açıklanabilir. 

NE YAPMALI?
Türkiye’de bisiklet yollarının

durumu iyileşme aşamasında
olsa da, daha fazla altyapı
yatırımı ve toplumsal
farkındalık gerekmektedir.
Bisiklet kullanımı teşvik
edilmeli ve güvenli sürüş
koşulları sağlanmalıdır. Bu
sayede hem bireylerin hem de
toplumun sağlığına katkı
sağlanabilir. İşte o zaman
bisiklete daha cesur
yönelimlerin olacağını görmek
mümkün olacaktır. 

GÖR, OKU, YAZ

MAZLUM
VESEK 
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Türkiye'nin içinde bulunduğu mevcut ekonomik
koşullar, özellikle imalat sanayi üzerinde ciddi bir
baskı yaratıyor. Bu durum, üretim faaliyetlerinin
sınırlanması ve kapasite kullanım oranlarının
düşmesine yol açıyor. Türkiye Cumhuriyet
Merkez Bankası (TCMB) tarafından açıklanan
verilere göre, Eylül 2024'te imalat sanayi kapasite
kullanım oranı yüzde 74,9’a gerileyerek, yüzde
73,5 olarak gerçekleşen Mart 2023'ten bu yana en
düşük seviyeye ulaştı. 

Türkiye’de enflasyonun yüksek seyri, imalat
sanayii üzerinde doğrudan olumsuz bir etki
yaratıyor. Yüksek enflasyon, bir yandan üretim
maliyetlerini artırırken diğer taraftan iç talebi
zayıflatıyor. Üreticiler artan girdi maliyetleriyle
başa çıkmaya çalışırken, tüketicinin alım gücünün
azalması nedeniyle iç pazarda git gide daralan bir
taleple karşı karşıya kalıyor. Yüksek maliyetlerin
bir diğer önemli kaynağı ise enerji fiyatları olarak
maliyet pastasında payını alıyor. İmalat sanayii,
üretim süreçlerinde yoğun enerji gereken bir
sektör olduğundan, enerji maliyetlerindeki artış
sektörün mali yapısını doğrudan etkileyerek
rekabet gücünü azaltıyor. Artan enerji maliyetleri,
birçok üreticiyi düşük kapasitede çalışmaya
zorlarken, bu durum sanayi üretiminde belirgin
bir yavaşlamaya yol açıyor. Türkiye'de sanayiciler

için finansmana erişimde yaşanan zorluklar da
oldukça önemli bir hale gelmiş durumda. Yüksek
faiz oranları ve regülasyonlar sebebi ile
bankaların kredi arzı konusundaki isteksizliği,
özellikle küçük ve orta ölçekli imalatçıların
üretimini sınırlıyor ve kredi maliyetlerinin
yüksekliği sebebi ile gerek küçük gerekse büyük
ölçekli işletmeler yatırım yapmaktan kaçınıyor.
Yatırım eksikliği, uzun vadede üretim süreçlerine
daha büyük sorunlar yaratarak kapasite kullanım
oranlarının daha da düşmesine neden olabilir. Dış
talepteki zayıflama da imalat sanayii üzerinde
baskı oluşturan önemli etkenlerden biri olarak
öne çıkıyor. İç piyasada
enflasyon nedeniyle tüketici
talebi zayıflarken, dış
pazarlarda artan küresel
rekabet imalatçıları zorluyor.
İhracat pazarlarında fiyat
baskısı nedeniyle rekabet
gücünü kaybeden üreticiler,
bu süreçte üretim
kapasitelerini verimli
kullanamıyor. Küresel tedarik
zinciri sorunları da imalat
sanayinde aksaklıklara yol
açarak üretim süreçlerini
sekteye uğratıyor. Özellikle
ithal hammaddeye bağımlı
olan üreticiler, tedarik
zincirinde yaşanan gecikmeler nedeniyle üretimde
kesintiler yaşamak zorunda kalıyorlar.

Yaşanan her finansal sorunda olduğu gibi bu
sorunların çözümü için atılabilecek çeşitli adımlar
bulunuyor. İlk olarak, Merkez Bankası’nın sanayi
sektörüne yönelik faiz politikalarında daha esnek
bir yaklaşım benimsemesi büyük önem taşıyor.
Kredi maliyetlerinin düşürülmesi, sanayicilerin
finansmana daha kolay erişmesini sağlayabilir ve
bu sayede yatırımlar devam edebilir. Ayrıca,
enerji maliyetlerinin düşürülmesi ve yerli
hammadde üretiminin teşvik edilmesi, üreticilerin
üzerindeki maliyet baskılarını hafifletecektir.
Yenilenebilir enerji kaynaklarına yapılacak

yatırımlara yönelik teşvikler, uzun vadede enerji
maliyetlerini kontrol altına alarak sanayinin
sürdürülebilir büyümesine katkıda bulunabilir.
Bunun yanı sıra, yapılacak anlaşmalar
çerçevesinde özellikle gümrük vergi muafiyetleri
ile yeni pazarlara yönelinmesi, ihracat
potansiyelini artırabilir ve kapasite kullanım
oranlarını yukarı çekecektir. Yatırım ve inovasyon
teşvikleri, sanayi sektöründe verimliliği artırarak
rekabet gücünü yükseltecek ve özellikle küçük ve
orta ölçekli işletmelere yönelik sağlanacak
finansman ve dijital dönüşüm teşvikleri,
sektördeki toparlanmayı hızlandıracaktır.

Sonuç olarak, imalat sanayi Türkiye ekonomisi
için hayati bir öneme sahip olsa da mevcut
ekonomik koşullar altında ciddi yapısal sorunlarla
karşı karşıya kalmıştır. 

Kapasite kullanım oranlarındaki düşüş, bu
sorunların sektörde ne denli derin yaralar
oluştuğunu gözler önüne sermektedir. Ancak,
doğru ekonomik politikalar ve yapısal
reformlarla, imalat sanayinin yeniden büyüme
rotasına girmesi mümkündür. Faiz
politikalarındaki esneklik, enerji maliyetlerinin
düşürülmesi ve yeni ihracat pazarlarının keşfi,
imalat sanayiinin toparlanmasında kilit rol
oynayacaktır.

Ekonomik veri takvimi
30 Eylül 2024, Pazartesi Japonya Perakende

Satışlar (Aylık-Yıllık)
30 Eylül 2024, Pazartesi Çin İmalat/Hizmet

Sektörü PMI 
30 Eylül 2024, Pazartesi İngiltere Cari İşlemler

Dengesi
30 Eylül 2024, Pazartesi İngiltere GYSH

(Final)
30 Eylül 2024, Pazartesi Almanya TÜFE

(Aylık-Yıllık)
01 Ekim 2024, Salı Japonya İşsizlik Oranı
01 Ekim 2024, Salı Türkiye İmalat Sektörü PMI
01 Ekim 2024, Salı Almanya İmalat Sektörü

PMI (Final)
01 Ekim 2024, Salı Euro Bölgesi İmalat Sektörü

PMI (Final)
01 Ekim 2024, Salı İngiltere İmalat Sektörü

PMI (Final)
01 Ekim 2024, Salı ABD İmalat Sektörü PMI

(Final)
02 Ekim 2024, Çarşamba Euro Bölgesi İşsizlik

Oranı
03 Ekim 2024, Perşembe Japonya

Hizmet/Bileşik PMI
03 Ekim 2024, Perşembe Türkiye TÜFE (Aylık-

Yıllık)
03 Ekim 2024, Perşembe Almanya

Hizmet/Bileşik PMI
03 Ekim 2024, Perşembe Euro Bölgesi

Hizmet/Bileşik PMI
03 Ekim 2024, Perşembe Euro Bölgesi ÜFE

(Aylık-Yıllık)
04 Ekim 2024, Cuma ABD İşsizlik Oranı
Ekonomi ve finans sözlüğü
Borsaya kote olmak: Borsanın izniyle halka arz

edilecek hisse senetlerinin, borsaya
kaydedilmesidir. Kote ettirilmemiş senetlerin
ticareti olanaklı değildir.

Kurumsal yatırımcı: Bireysel yatırımlardan
farklı olarak yatırım fonları, yatırım ortaklıkları,
sigorta şirketleri, sosyal güvenlik kuruluşları, özel
emeklilik fonları, vakıflar, sendikalar ve benzeri
kurumlarca yapılan yatırımlardır.

TOK SAVAŞER

FİNANSALPUSULA
HALE hale.tok@finansalpusula.com

Kapasite
kullanım

oranı nereye
gidiyor?

PET İZMİR fuarında, evcil hayvanlara yönelik moda, beslenme ve temizlik
ürünleri büyük ilgi görüyor.  Organizasyon 28 Eylül 2024’e kadar gezilebilecek

Minik dostlara moda 
ve lezzet buluşması...

Mutlu: Mazeret 
yok, çalışma var

Foça'da kavun 
hasat şenliği
Foça’nın Gerenköy Mahallesi’nde Foça İlçe
Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından
organize edilen ve bu yıl 5’incisi düzenlenen
Geleneksel Kavun Hasat Şenliği, Foça
Kaymakamı Mehmet Türköz ve çok sayıda
davetlinin katılımıyla büyük bir coşkuyla
gerçekleştirildi. Şenliğe ayrıca Foça
Belediye Başkanı Saniye Bora Fıçı, İzmir İl
Tarım ve Orman Müdürlüğü Bitkisel Üretim
ve Bitki Sağlığı Şube Müdürü Engin
Altunoğlu, Koordinasyon ve Tarımsal
Veriler Şube Müdürü Battal Kürşad Sevim,
Foça İlçe Tarım ve Orman Müdürü Harun
Tercan, Menemen İlçe Tarım ve Orman
Müdürü Fatih Çiçek, ilgili kurum müdürleri,
teknik personeller ve bölgedeki üreticiler
katıldı. Foça Kaymakamı Mehmet Türköz,
kavun hasat şenliğinde yaptığı konuşmada,
bölge çiftçilerinin tarımsal üretimdeki
önemine vurgu yaptı. (Haber Merkezi)

Meyve, sebze, gıda, gıda ürünleri,
tohum, fide ve fidan üreticileri, gıda
teknolojileri ambalajı, tarım
teknolojileri, depolama ve lojistik
alanlarında bu yıl 5.kez düzenlenen
Interfresh Eurasia Fuarı törenle açıldı.
5 ülkeden 132 katılımcının yer aldığı,
katılımcıları sektör bazında yüzde 43 ile
yaş meyve ve sebze üreticileri, yüzde 19
ile paketleme firmaları, yüzde 11 ile
lojistik firmalarının oluşturduğu fuara
44 ülkeden 12 bin 770 ziyaretçi geldi.
Söz konusu fuarda Avrupa Birliği
ülkeleri, Rusya, Türki Cumhuriyetler
ve Orta Doğu ülkelerinden katılımcı ve
ziyaretçiler yer aldı. Ege İhracatçı
Birlikleri Koordinatör Başkan
Yardımcısı ve Ege Yaş Meyve Sebze

İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu
Başkanı Hayrettin Uçak, fuarın şu ana
kadar zor olanı başardığını ve her yıl
katılımcı ve ziyaretçi sayısını artırarak
yaş meyve sebze sektöründe
göğsümüzü gururla kabartan

uluslararası bir fuar haline geldiğine
vurgu yaptı. Uçak, “Bu yılki
heyecanımız ve gururumuz çok daha
fazla. Bu sene ülkemizde
sektörümüzün tek fuarını güzel
İzmir’imize kazandırdık.  Bu güzel

fuara ev sahipliği yapmaktan büyük bir
mutluluk duyuyoruz. 58 milyon ton
sebze meyve üretimi, modern
tesislerimizde işlenerek mamul haline
gelen gıda ürünleri ile ülkemiz tarım
sektöründe tam bir cazibe merkezi
durumunda. İzmir de hem taze meyve
sebze meyve hem de işlenmiş ürünlerde
bu cazibe merkezinin kalbi. Fuarda bu
sene meyve sebzenin 4 halinin
ziyaretçilerle buluşması da önemli bir
gelişme. Tazesinden konservesine,
dondurulmuşundan kurusuna kadar
tüm meyve ve sebzelerle ilgili alıcıların
ve satıcıların bir araya geldiği bir
platform olması ülkemizin 
çeşitliliğini gösterebilmek adına güzel
bir fırsat” dedi.

Ziggydog Operations Manager Gürhan Abak,
kedi ve köpekler için tasarlanan şık ve rahat
giysilerin büyük ilgi gördüğünü belirtti. "Evcil
hayvan sahiplerine, patili dostları için özel
tasarlanmış giysilerle moda dünyasının kapılarını
açıyoruz. Ürünlerimizi, sevimli dostlarımızın
konforunu ön planda tutarak tasarladık" diyen
Abak, hayvanseverlerin evlerinin en şık üyeleri
olarak artık kedi ve köpeklerini görebileceğini
söyledi. Ayrıca, Ziggydog standında
profesyonellere yönelik yenilikçi işbirliği
fırsatlarının da sunulduğunu belirtti.

Superfoods direktörü Abhishek Mose, PET
İZMİR’de doğal ve katkısız peynir ürünlerini
tanıtarak evcil hayvan beslenmesine yeni bir soluk
getirdiklerini açıkladı. "Kedi ve köpekler için
ürettiğimiz yüzde 100 doğal peynirler hem lezzetli
hem de sağlıklı. Bu ürünlerimizle,
hayvanseverlere besleyici ve yüksek proteinli bir
atıştırmalık sunuyoruz," diyen Mose,
profesyonelleri doğal peynir ürünleri
ile işbirliği yapmaya davet etti.

TÜRKİYE PAZARI
Senegal merkezli Africazote

firmasının temsilcileri Khadidiatou
Dıao ve Aristede Aka, Türkiye
pazarının onlar için önemine vurgu
yaptı. Balık unu, balık yağı ve kuşların
kalsiyum ihtiyacını karşılayan ürünler
ürettiklerini belirten yetkililer,
"Türkiye’de pazar payımızı artırmak
ve yeni işbirlikleri kurmak amacıyla
PET İZMİR’e katıldık" diye
konuştular. Pawlook’un sahibi Gamze
Çanakçı ise fuarda tanıttıkları köpek
sırt çantasının ilgi çektiğini belirtti.
"Ergonomik tasarımı ve şıklığı bir arada sunan bu
çanta, köpek sahiplerinin patili dostlarıyla uyum
içinde olmasını sağlıyor. Ayrıca köpek sahipleri

için de aynı tasarımda çantalar üretiyoruz," diyen
Çanakçı, kalite, fonksiyonellik ve şıklığı bir arada
sunduklarını vurguladı. Evcil hayvan temizlik

ürünleriyle dikkat çeken Pisy & Pisy’nin sahibi
Nazif Tunahan Şen, "Kedi ve köpek kazalarını
hızlı ve etkili bir şekilde temizlemek için
geliştirdiğimiz ürünlerle sektörde fark yarattık.
Güçlü formüllerimiz, evcil dostlarımız için
tamamen güvenli" ifadelerini kullandı. Şen,
temizlik ürünlerinin halı ve mobilya gibi her
yüzeyde kullanılabildiğini ve kalıcı leke ve
koku çözümleri sunduğunu belirtti. PET
İZMİR fuarında sergilenen bu inovatif
ürünler, evcil hayvan sahiplerinin büyük
ilgisini çekti ve sektörde yenilikçi çözümler
sunarak fark yaratmayı hedefleyen firmalar,
işbirliği fırsatlarını değerlendirme şansı buldu.

PET İZMİR Fuar İzmir/Gazemir’de 28 Eylül
akşamına kadar sürecek.

Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, İzmir Ticaret Borsası’nın (İTB) eylül
ayı olağan meclis toplantısına kentin kadın
belediye başkanları ile birlikte konuk oldu.
İTB Başkanı Işınsu Kestelli’nin ev
sahipliğinde gerçekleştirilen toplantıda,
Akademisyen Soli Özel’in dünya gündemine
ilişkin değerlendirmelerinin ardından kadın
belediye başkanları da kürsüye çıkarak
sunumlar yaptı. Belediyecilik vizyonu ve
hizmetleri anlatan sunumunda göreve
geldiği günden bu yana mazeret üretmeden
çalıştıklarını belirten Başkan Mutlu,
barınma hakkının önemine vurgu yaparak
öncelikli gündemlerinin kentsel dönüşüm
çalışmaları olduğunun altını çizdi. Başkan
Mutlu, “Aday adaylığı sürecimde
hazırladığım dosyanın başlığını ‘Mazereti
Olmayan Kent’ koymuştum. Konak’ın sahip
olduğu kültürel değerlerle, kentin
merkezinde yer almasıyla ve sahip olduğu
zenginliklerle başarılı olunmaması için
hiçbir mazeret olmadığını düşünüyorum.
Göreve geldiğimizden beri tüm ekip
arkadaşlarımla birlikte mazeret üretmeden
çalışıyoruz. Mazeretimiz yok, başarmak
zorundayız” dedi. (Haber Merkezi)
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Interfresh Eurasia 5 ülkeden 132 katılımcı ile başladı
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Son yıllarda dünyada ve
ülkemizde cep telefonu, tablet ile
bilgisayar kullanımının
yaygınlaşmasına paralel olarak
çocuklarda teknoloji
bağımlılığı giderek
daha sık görülüyor.
Gün boyunca
adeta ellerinden
düşürmedikleri
teknolojik cihazlar
maalesef çocuklar
için büyük bir
tehdit
oluşturabiliyor.
Çocuk sağlığı ve
hastalıkları uzmanı Dr.
Leyla Yolar, “Teknoloji
bağımlılığının çok küçük yaşlarda
görülmeye başlamasının sebepleri
arasında ebeveynlerin iş veya
diğer sorumlulukları nedeniyle
çocukların internet ortamında
daha fazla zaman geçirmelerine
izin vermeleri ilk sırada yer alıyor”
dedi. Çocuklarda teknoloji
bağımlılığını önlemek için

ebeveynlerin bazı kurallara dikkat
etmeleri gerektiğine işaret eden
Yolar, “Almanız gereken ilk
önlem, ekran süresini
çocuğunuzun yaşına uygun olarak
sınırlamak olmalı. Bu sınırları,
uyku, ders çalışma ve sosyal
etkinlikler için yeterli zaman
bırakacak şekilde
düzenlemelisiniz. Çocuğunuz 18
aydan küçükse ekrandan

tamamen uzak tutmalısınız. 18 –
24 ay arasında süreyi sizin
gözetiminizde 20 dakika; 2 – 5 yaş
arasında ise maksimum bir saat ile
sınırlandırın. Daha büyük
yaşlardaysa yine mutlaka zaman
sınırı oluşturun. Ebeveynler
olarak teknoloji kullanımında
çocuğunuza iyi bir rol model
olmanız da çok önemlidir” diye
konuştu.(Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi
Çocuk Cerrahisi Anabilim Dalı öğretim üyesi
Prof. Dr. Orkan Ergün’ün  yürütücülüğünü
yaptığı proje, Türkiye Sağlık Enstitüleri
Başkanlığı (TUSEB) 2024-A4-02 programı
kapsamında desteklenmeye hak kazandı.
Proje ekibini ağırlayan Rektör Prof. Dr. Necdet
Budak, “Prof. Dr. Orkan Ergün hocamız ve
ekibi, son derece önemli bir halk sağlık
sorunu olan ısı, elektrik, kimyasal maddeler,
sürtünme veya radyasyon gibi farklı
nedenlerle meydana gelen yanık yaralarının
tedavisine yönelik yenilikçi bir proje hazırladı.
Ekibimizi tebrik ediyor, çalışmalarında
başarılar diliyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Yanık yarası daha 
hızlı iyileşecek

İzmir Ekonomi Üniversitesi’nin (İEÜ)
düzenlediği 2024-2025 Akademik Yılı Açılış
Töreni’ne katılan Prof. Dr. Mikdat Kadıoğlu,
ülkemizi etkisi altına alan sıcak hava dalgası
ve İzmir’de alınması gereken önlemlerle
ilgili önemli mesajlar verdi. Prof. Dr.
Kadıoğlu, “Sıcak hava dalgası, sessiz bir
afettir. Dünyanın birçok yerinde serin asfalt
ve yeşil çatı uygulamasına geçildi. Los
Angeles ve Kaliforniya’da yollar beyaza
boyanıyor. Biz de tedbir almalıyız. İzmir’de
binalar beyaza boyanmalı, rüzgar
geçişlerinin olması amacıyla kentteki cadde
ve sokaklar denize dik olarak dizayn
edilmeli” diye konuştu. (Haber Merkezi)

‘Sıcak hava dalgası
tam bir sessiz afet’

Çocuklarda teknoloji
bağımlılığı artıyor

Dokuz Eylül Üniversitesi’nde
(DEÜ), Erasmus+ Öğrenci
Hareketliliği kapsamında 2024-
2025 Akademik Yılı için DEÜ’yü
tercih eden öğrencilere yönelik
oryantasyon toplantısı
gerçekleştirildi. DEÜ Rektörü

Prof. Dr. Bayram Yılmaz’ın
da katıldığı etkinliğe,
Almanya, Fransa, İtalya,
Polonya, İspanya ve
Romanya’dan lisans ve
lisansüstü düzeyde farklı
programlarda öğrenim
görmek için DEÜ’yü tercih
eden 30 öğrenci,
Rektör
Yardımcısı Prof.
Dr. Dilşen İnce
Erdoğan, DEÜ
Dış İlişkiler

Koordinatörlüğü
temsilcileri ve
Erasmus+ bölüm
koordinatörleri katıldı.
DEÜ Sürekli Eğitim
Merkezi’nde (DESEM) yeni
akademik yıl öncesi gerçekleşen

buluşmada Rektör Yılmaz,
öğrencilere başarı dileklerini
ileterek DEÜ’nün sunduğu
fırsatları, yerleşke hayatını
ve İzmir’in olanakları
hakkında bilgiler verdi.

Rektör Yılmaz, Erasmus+
programının öğrenciler

için sadece
akademik değil,
kültürel ve
sosyal açıdan
da önemine
vurgu yaptı.

DEÜ’nün bu tür programlarla
uluslararasılaşma hedeflerini
güçlendirdiğine değinen Rektör
Yılmaz, “Üniversitemiz, her
alanda uluslararası standartlarda
eğitim sunan güçlü akademik
kadrosu ve araştırma olanakları ile
sizleri en iyi şekilde ağırlamaya
hazır. Akademik danışmanlarımız
ve Erasmus+
koordinatörlerimiz,
bu süreçte her
adımda yanınızda
olacak. Bu
yolculuğunuzda hem
akademik hem de
kişisel anlamda
büyük kazanımlar
elde edeceğinize
inanıyorum.
Üniversitemizi tercih
eden öğrencilerimize
hoş geldiniz diyor,
başarılar diliyorum” dedi.
Öğrencilere hitabının ardından
oryantasyon programı kapsamında
DESEM’de Eğitim Bilimleri
Enstitüsü öğrencilerinin kurduğu
ebru sanatı standını da ziyaret
eden Rektör Yılmaz, burada ebru
sanatı çalışmasını öğrencilerle

birlikte gerçekleştirdi. Ebru sanatı
çalışmasının hem kültürel
entegrasyon hem de Türkiye’nin
zengin sanat geleneğini tanıtma
açısından öneminin altını çizen
Rektör Yılmaz, DEÜ’deki sosyal
olanaklara vurgu yaparak,
öğrencileri bu imkanlardan
yararlanmaya davet etti.

Toplantıya katılan öğrenciler
Erasmus+ Öğrenci Hareketliliği
kapsamında öğrenim hayatlarına
uluslararası boyutta iddialı bir
yükseköğretim kurumunda devam
etmek istediklerini ve bu nedenle
Dokuz Eylül Üniversitesi’ni tercih
ettiklerini belirtti. (Haber Merkezi)
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Önce ‘teyze, amca, anne, baba’
kelimelerini duyarsınız. Şöyle bir
irkilirsiniz. ‘Aaa, ne oluyor ‘dersiniz.

‘Ne zaman teyzesi, amcası oldum, ne ara
yaşlandım’. Sonra rahatça taşıdığınız torbayı
zorla alırlar elinizden, ‘teyze, yorulma sen,

insanlık ölmedi
ya!’. Merdiven
basamaklarına tam
adım atacakken
biri tutar
kolunuzdan çeker
‘aman anne dikkat,
işte o anda

kapaklanırsınız merdivenlere, sonra  uğraş
dur. Aslında herkes yardım etmek ister, çok
nazikçe ama … 

Siz kendinizi nasıl hissediyorsunuz? Yaşlı
mı?  Ben hissetmiyorum. Siz de
hissetmiyorsunuz eminim.

Yaş, yaşanan yılların toplamı değil midir?
Rakamların artması, kimi zaman fizyolojik
olarak sorunlar yaşatsa da ‘YAŞ’ın sahibi
her şeyden önce artık bir bilgedir.

İngiliz tarihçi Peter Laslett (1915–2001),
bilge kişilerin içinde bulunduğu yaş
grubunu ‘üçüncü yaş’ olarak tanımlar ve
‘ÜÇÜNCÜ YAŞ, tüm yaşların doruk
noktasıdır.’ der. Üçüncü yaş, çalışma
yaşamının geride bırakıldığı,
sorumlulukların, zorunlulukların azaldığı ya
da tamamen bittiği yıllardır. Aslında bir
canlanma dönemi, bir zirvedir üçüncü yaş.

Laslett, yaşamı dönemlere ayırır. Birinci
yaş; bağımlılık, sosyalleşme, öğrenme, ikinci
yaş; bağımsızlık, olgunluk, sorumluluk ve
çalışma, üçüncü yaş ise zorunlu çalışmaların
bittiği, kişisel başarı, tatmin ve özgür bir
yaşamın başladığı dönemdir. Bu dönem
önemli bir değişimin başlangıcıdır.

Üçüncü yaş, bireyin bilinçlenme ve kendi
potansiyelinin farkına varma, bu
farkındalıkla yeni öğrenmelere açılma
yaşıdır, kişiye özgüdür ve yeni bir hikâye
yazılır. Her hikâye, kahramanı gibi eşsizdir
ve tektir. Kahraman yaşamını yeniden
anlamlandırır, amaçlarını belirler ve onu
amacına taşıyacak hedefleri tanımlar. 

Felsefe yazılarıyla tanınan şair Samuel
Ullman (1840–1924) ‘yaşın zihinsel bir
durum ve zamanın geçişine karşı bir tutum
olduğunu’ hatırlatır. Gerçekten de öyle
değil midir? Sık sık birbirimize ’20 yaşında
gibi hissediyorum’ demez miyiz? Yaşı,
yaşanmışlıklar değil zihinsel canlılık, merak,
öğrenme tutkusu belirler. Merakın
heyecanı, öğrenmenin iştahı, fırsatları
kucaklama isteği ve özgürlüğün neşesi tam
da üçüncü yaşın özelliğidir.

Üçüncü yaş, itirazların başladığı sınırların
kaldırıldığı yaştır. İlk itiraz toplumadır, ‘sen
yaşlısın’ değerlendirmelerinedir. İkincisi ise
kendimizedir. Bu döneme kadar yaptığımız
kabullere, bu kabullerin bize dayattığı
zorunluluklaradır. İşte bu itirazlarla
değişim başlar.

Ullman’ın ‘hayatın kaleydoskopunda
değişmeyen tek şey değişimdir’ sözü üçüncü
yaş değişiminin tek kesinlik olduğunu
gösteriyor. Ullman, ayrıca, birinci, ikinci
yaşları geride bırakıp üçüncü yaşla başlayan
bu değişim için kendi iç dünyamıza
bakmamız, sahip olduğumuz güçlü
yönlerimizin, değerlerimizin farkına
varmamız, kendimize yeni bir amaç
belirlememiz, amaca götüren hedeflerimizi
şekillendirmemiz gerektiğini hatırlatıyor.

Ben üçüncü yaştayım. Unuttuğum,
unutturulan değerlerimi, güçlü yanlarımı
bulup çıkardım, kendimi yeniden keşfettim,
kendimi fark ettim, yaşamımı yeniden
anlamlandırdım ve ne yapmak istediğime
karar verdim, hiçbir dayatma, zorunluluk
olmadan.

Peki siz?

GÖKSU

ÜÇÜNCÜ YAŞ
HAVVA CAN 

Kaç
yaşındayım?
‘BEN ÜÇÜNCÜ
YAŞTAYIM’

ucuncu.yas.koclugu@gmail.com
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‘Tüm imkanlarımızla
yanınızda olacağız’
Dokuz Eylül Üniversitesi, 2024-2025
Akademik Yılı’nda Erasmus+ Öğrenci
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi ve
İzmir Ticaret Odası’nın ortak
çalışmasıyla 8 Ekim günü Ahmed
Adnan Saygun Sanat Merkezi’nde
gerçekleşecek olan ‘İzmir Spor
Zirvesi’nin basın toplantısı
gerçekleştirildi. İzmir Ticaret
Odası’nda düzenlenen toplantıya
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Başkanı Cemil Tugay ve İzmir
Ticaret Odası Başkanı Mahmut
Özgener katıldı. Türkiye’nin yıldız
sporcularının, efsane teknik
direktörlerinin ve spor dünyasının
önemli isimlerinin katılımıyla
gerçekleştirilecek olan zirve için
İZTO Başkanı Mahmut Özgener
“İzmir spor tarihinde önemli bir
ilke atmak için buradayız” dedi.
Özgener, “Spor tarihimize
baktığımızda ilk futbol maçının
İzmir’de oynandığına birçok spor
dalının İzmir’de yapıldığını
görüyoruz. İzmir’in bir spor
başkenti olarak varlığını korumak
ve gelecek nesillere aktarmak
için buradayız. Sporda son 50 yıl
incelendiğinde İzmir’in imzasını
mutlaka görürsünüz. Yüzyılı aşkın

süredir sporumuza hizmet eden
kulüplerimiz İzmir’in her zaman
spor gündeminde yer almasını
sağladı. Bugün bu önemli
projeyle hayata geçireceğimiz 42
farklı branşta binlerce sporcuyla
katkı sunmaya devam edeceğiz”
dedi. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, “İzmir’in
pek çok alanda potansiyeli var.
Bunlardan birisi de spor. 4 buçuk
milyon civarında nüfusuyla
sadece Türkiye’nin değil dünyanın
en önemli metropollerinden biri

olan İzmir, sporda çok büyük
başarılar kazanmış bir kent.
Baktığımızda bir şeylerin eksik
olduğunu görüyoruz ve
üzülüyoruz. Ne yapabiliriz diye
düşündüğümüzde böyle bir
ihtiyaç olduğunu düşünüyoruz.
Kent genelinde spor
planlamasına da ihtiyacı var. İş
birlikleri ve görev paylaşımlarıyla
belirli noktalarda bir şeyleri
başarmalıyız. İyi niyetli pek çok
çaba olmasına rağmen istenilen
seviyeye gelemedik” dedi.

KARŞIYAKA BELEDİYESİNE AİT TÜM TAŞINMAZLARIN BAKIM VE ONARIMINDA
KULLANILMAK ÜZERE ÇEŞİTLİ BOY VE EBATLARDA DEMİR MALZEMESİ MAL
ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/1270167
1-İdarenin
a) Adı : KARŞIYAKA BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : ZÜBEYDE HANIM MAHALLESI COSKUN SAHIN 

SOKAK 129 35500 ÖRNEKKÖY KARŞIYAKA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2323637722 - 2323674214
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : KARŞIYAKA BELEDİYESİNE AİT TÜM TAŞINMAZLARIN

BAKIM VE ONARIMINDA KULLANILMAK ÜZERE ÇEŞİTLİ
BOY VE EBATLARDA DEMİR MALZEMESİ MAL ALIMI

b) Niteliği, türü ve miktarı : 46 KALEM ÇEŞİTLİ DEMİR MAL ALIMI (İHTİYAÇ 
RAPORUNDA AYRINTILI BELİRTİLMİŞİR)
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : KARŞIYAKA BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ 

ÇOŞKUN ŞAHİN SOKAK NO:129 ÖRNEKKÖY ŞANTİYE
TESİSLERİ KARŞIYAKA/İZMİR

ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanması ile 30 gün içinde
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin İmzalanması itibari ile
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 23.10.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Karşıyaka Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü Çoşkun 

Şahin Sokak Örnekköy Şantiye Tesisleri No:129 
Karşıyaka/İZMİR

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2094867)

DEMİR MALZEME SATIN ALINACAKTIR
KARŞIYAKA BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

BASKETBOL sahalarına
yıllar sonra dönerek yeni
sezonda Türkiye Basketbol
2'nci Ligi'nde mücadele
edecek Göztepe'nin ana
sponsoru Lezita oldu.
Sponsorluk anlaşması
çerçevesinde Lezita'nın
logosu, Göztepe'nin
basketbol takımı
formasının göğüs alanında
yer alacak. Göztepe ile
Lezita arasındaki iş birliği,
Gürsel Aksel Stadyumu'nda
düzenlenen basın
toplantısında duyuruldu.
İmza törenine Şube
Yönetim Kurulu Üyesi
Atalay Aksay, Lezita Genel
Müdürü Mesut Ergül,
Göztepe Basketbol Şube
Başkanı Atakan Atalar ve
Şube Yönetim Kurulu Üyesi

İsmail Özcanım katıldı.
Lezita Genel Müdürü Mesut
Ergül imza töreninde
yaptığı konuşmada, "Lezita
olarak, bir yandan
halkımızın dengeli ve
güvenli beslenmesine
katkıda bulunurken diğer
yandan ülkemizin
değerlerine ve bilinçli bir
toplum oluşmasına katkı
sağlama hedefiyle yol
alıyoruz. Türk basketbolu
Türkiye'de ve dünyada
önemli başarılara imza
atıyor. Her yıl üzerine
koyarak yoluna devam
ediyor. Bu anlaşmayla ana
sponsorluğunu
üstendiğimiz Göztepe
Basketbol'un önemli
başarılara imza atacağına
inancımız tam" dedi. (DHA)

TÜRKİYE Spor Yazarları
Derneği (TSYD) İzmir
Şubesi tarafından bu yıl
10'uncusu düzenlenen
voleybol turnuvasının
ikinci gününde Ziraat
Bankkart, Arkas Spor'u 3-
2 yenerek organizasyona
galibiyetle başladı.Ziraat
Bankkart, Atatürk Voleybol
Vestel Spor

Kompleksi'ndeki çekişmeli
geçen müsabakanın
setlerini 25-20, 21-25, 25-
12, 20-25 ve 15-7 alarak
müsabakayı 3-2 kazandı.İlk
gün Arkas Spor’un
Altekma’yı 3-2 yendiği
organizasyon bugün saat
16.30’daki Altekma-Ziraat
Bankkart maçıyla
tamamlanacak.

YARIN 12 puana sahip 4'üncü Samsunspor'u
mağlup edip rakibinin puanını geçmeyi hedefleyen 9
puanlı 6’ncı basamaktaki sarı-kırmızılılar, tüm
hesaplarını galibiyet üzerine yaptı. Göz-Göz, zorlu
deplasmandan galip gelmesi durumunda en kötü

ihtimalle adını 5'inci sıraya yazdıracak.
Şu anda 5'inci sırada bulunan

Başaksehir'in de Sivasspor deplasmanında
kayıp yaşaması halinde Göztepe 7'nci

haftayı 4'üncü sırada tamamlayacak.
Samsunspor'la Süper Lig'de son olarak
2002-2003 sezonunda karşı karşıya
gelen İzmir ekibi iki maçtan da golsüz
beraberlikle ayrıldı. 

Hazırlıklarını sürdüren Göztepe'de
sakatlıkları devam eden defans
oyuncuları Koray, Miroshi ve Nielsen
bu maçta forma giyemeyecek. Henüz

tam hazır olmayan Fildişi Sahilli golcü
Fofana karşılaşmaya yedek kadroda
başlayacak. (DHA)
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Süper Lig'de Kayserispor galibiyetinin
ardından 7'nci hafta karşılaşmasında
Samsunspor deplasmanına çıkacak
olan Göztepe gözünü yukarıya dikti

8 Ekim’de gerçekleştirilecek İzmir Spor Zirvesi’nin basın
toplantısında konuşan Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil

Tugay, “Artık İzmir’de bayrağı göndere çekme zamanı” dedi

Stanimir 
Stoilov
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ERKAN
KART
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“Sporda artık sıra bizde”

Mahmut 
Özgener

Cemil
Tugay
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Enerjik yapısı nedeniyle kick boksa
yönlendirilen ve kategorisinde 6 yılda
dünyanın en iyisi olmayı başaran Melisa
Kafali, büyüklerde de kürsünün ilk
basamağını hedefliyor.  Spor yaparken

enerjisini
"dizginlediğini"
hissettiğini
aktaran Kafali,
"Antrenmanlarda
hiç kızla
eşleşmedim, hep
erkeklerle
antrenman
yaptım. Böyle
olunca biraz daha

dayanıklı ve güçlü oldum. Kızlara göre,
yaşıtlarıma göre daha güçlü olduğumu
düşünüyorum. Erkeklerle antrenman
yapmak zor. Daha hırslı oluyorum.
Hedeflerim, ilk önce büyüklerde Türkiye
şampiyonluğuna ulaşıp sonra Dubai'deki
dünya şampiyonasında aynı başarıyı
tekrarlamak" diye konuştu. (AA)

14 MİLYON YILLIK
Kula ile Salihli ilçe sınırlarında yer alan Türkiye'nin
UNESCO etiketli, ilk ve tek jeoparkında bulunan Kula
Peribacaları Tabiat Anıtı, turizmin yeni gözdesi oldu.
14 milyon yıl önce bulunan bir gölün tabanındaki
alüvyal çökeltilerin oluşturduğu kalıntıların zaman
içinde rüzgar ve suyla aşınmasıyla oluşan
peribacaları, ziyaretçileri hayran bırakıyor.

ANAYOLA ÇOK YAKIN
Kula Peribacaları Tabiat Anıtı'nın İzmir-Ankara
asfaltına çok yakın olmasına dikkati çeken sorumlu
mühendis Yiğit Karakuzu, “Burası, yoldan geçen
münferit kişilerin ve turların da özellikle burayı görme
isteğiyle jeoparkın en çok ziyaret alan noktalarından
biri. Net bir sayı veremeyiz ama gerçekten çok fazla
ziyaretçisi var" diye konuştu. (DHA)

100 YILLIK SARAYA
SİHİRLİ DOKUNUŞLAR
Yaşar Üniversitesi öğrencileri Midilli Adası’ndaki Osmanlı dönemine ait günümüzde
harap halde olan Sarlıca Sarayı’nın yeniden tasarlanması için projeler hazırladı
YARATICI TASARIM
Yaşar Üniversitesi iç mimarlık ve çevre
tasarımı öğrencileri, Erasmus+ Yüksek
Öğretim Hareketliliği Karma Yoğun
Programlar kapsamında, University of West
Attica’nın ev sahibi olarak düzenlediği yaz
okuluna katıldı. Öğrenciler, Midilli Adası’nda
1909’da inşa edilen ve yıllar geçtikçe
harabeye dönen Sarlıca (Sarlidja)
Sarayı’nı yeniden tasarladı.

ZENGİN BİR TARİH
Proje Koordinatörleri Dr.
öğretim üyesi Ebru Karabağ ve
öğretim görevlisi Sergio
Taddonio, “Öğrenciler, geçmişin
yeniden inşasına odaklandı,
Midilli’nin mimarlık mirasının
kültürlerarası boyutunu yansıtan
yaratıcı tasarım yaklaşımları
geliştirdi. Sarlıca Sarayı ve
çevresinin zengin tarihini ve çok kültürlü
doğasını vurgulayan tasarım önerileri
geliştirildi” diye konuştu. (Haber Merkezi)
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12 yıl önce aramızdan ayrılan
“Bozkırın Tezenesi” Neşet Ertaş,
Karabağlar Belediyesi tarafından
düzenlenen Tolga Gül konserinde
türküleriyle anıldı. Hayatının son

dönemini
Karabağlar’da
geçiren Halk
Ozanı Neşet
Ertaş'ı anma
konserine,
Karabağlar
Belediye

Başkanı Helil Kınay, başkan
yardımcıları, meclis üyeleri,
muhtarlar ve çok sayıda vatandaş
katıldı. Başkan Kınay “Neşet Ertaş’ın
Karabağlar ailesinden bir parça
olması bizim için çok büyük gurur ve
onur. Biz önümüzdeki yıllarda bunu
daha çok göstereceğimiz ve
duyuracağımız çalışmaları hep
birlikte yapacağız. Neşet Ertaş iyi ki
bu dünyadan geçmiş. İyi ki bizlere
izler bırakmış” dedi. (Haber Merkezi)

‘Bozkırın Tezenesi’
türküleriyle anıldı
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BURSA ile Venedik arasında bir bağ
oluşturan flamingolar yaz mevsimini
Venedik'te bulunan Po Deltası'nda
geçirdikten sonra kışlama alanı
Karacabey Kocaçay Deltası'na dönmeye
başladı. İtalya'dan yola çıkan bine yakın

flamingo, sürüler halinde Akdeniz hattı
boyunca uçarak Marmara Denizi
kıyısındaki kışlama alanlarına ulaşıyor.
Pembe renkleri ve uzun boyunları ile
güzel görüntü oluşturan flamingolar
sürü halinde besleniyor. (AA)
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Allı turnaların göz
kamaştıran güzelliği
Allı turnaların göz
kamaştıran güzelliği

Kentte sporun görünür kılınarak
yaygınlaştırılması, sağlıklı yaşam
bilincinin toplumun tüm kesimlerine
kazandırılması için çalışmalarını
sürdüren İzmir Büyükşehir

Belediyesi, Avrupa Spor Haftası
için şehrin dört bir yanında

etkinliklerine devam ediyor.
23-30 Eylül tarihlerindeki
Avrupa Spor Haftası

kapsamında dezavantajlı
bölgelerde yaşayan çocukların

sporla tanışmasını sağlamak
amacıyla düzenlenen “Mahallede
Eğlence Var” etkinliği Konak Lale
Mahallesi’nde yapıldı. Çocukların
sporun farklı branşlarıyla tanışması,
aynı zamanda ailelerin de
Büyükşehir Belediyesi’nin spor
faaliyetleri ve ücretsiz eğitim
olanakları hakkında bilgilendirilmesi
için düzenlenen şenlik havasındaki
etkinlik renkli görüntülere sahne
oldu. (Haber Merkezi)
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